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DOSYA NO : 2016/32 Esas
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Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 

salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.
Belirli gün ve saatte 73. celse açıldı.
Tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, 

Tutuklu sanık Muharrem DEMİRKALE'nin Sincan 1 Nolu F Tipi Yüksük Güvenlikli Ceza 
İnfaz Kurumunda, tutuklu sanıklar Ramazan AKYÜREK ve Yavuz KARAKAYA'nın 
Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık Hamza Celepoğlu'nun 
Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksük Güvenlikli Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır 
oldukları görüldü.

Sanık Gazi Günay müdafii Av. Mihriye BAŞKURT geldi, 
Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. Fatma Betül YENİ'nin sanık Ramazan 

Akyürek ile birlikte Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS sistemi ile 
hazır olduğu anlaşıldı. 

Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi, 
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi, 
Tutuksuz sanıklar Ali Barış Sevindik, Mikdat Özbek, Musa Yıldırım, Mustafa 

Küçük, Emre Cingöz ve Şeref Ateş geldiler, 
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Sebu ASLANGİL ve Av. 

Havva Hülya DEVECİ  geldiler, başka gelen olmadı.
Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
Sanık Volkan Şahin müdafii Av. Medain Korkmaz'ın bugün yapılacak duruşma için, 

bir kısım sanıklar müdafii Av. Ahmet Çavuş'un 14, 15 ve 17 Mayıs 2018 günleri yapılacak 
duruşmalar için, sanık Muhammer Ay müdafii Av. Abdurrahman Gök, sanıklar Adnan Acar 
ve Hamza Celepoğlu müdafii Av. Şila Sultan Bolat ve sanık Hüseyin Yılmaz müdafii Av. 
Banu Özerden Taylan'ın 15, 17 ve 18 Mayıs 2018 günleri yapılacak duruşmalar için mazeret 
dilekçelerini UYAP üzerinden gönderdikleri anlaşıldı. 

Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. Emine Kurt'un 14/05/2018 tarihli tahliye talepli 
dilekçesini UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu. 
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Sanık Şükrü Yıldız'a birleşen 2018/95 esas sayılı dosya örneğinin CD ortamında 
tebliği için yazılan yazı cevabının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgesinin gönderildiği 
anlaşıldı. 

SEGBİS kaydına 11:25 itibariyle başlandı. 
Bu sırada sanık Atilla Güçlüoğlu müdafii Av. Demet Reçber Öztürk  (11:31), 

sanıklar Abdullah Dinç (11:31), Metehan Kadir Yıldırım (11:31), Ecevit Emir (11:37), 
sanık Mustafa Küçük müdafii Av. Mehmet Emin Uçbağlar (11:45), sanık Ercan Gün 
müdafii Av. Uğur Güner (11:48) ve sanık Ali Barış Sevindik müdafi Av. Mehmet Emin 
Atabek'in (11:49) geldikleri görüldü, yerlerine alındılar.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Emre Cingöz çok uzun 
sürmeyecek, dilerseniz onunla başlayalım ve ondan sonra Muharrem Demirkale ile devam 
edelim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Oturabilirsin Emre.
SANIK EMRE CİNGÖZ: Uygunsa ayakta bekleyeyim Sayın Başkanım.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 7 Ağustos 2016 tarihli 

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde "2005-2011 yılları arasında İstanbul İl Jandarma 
İstihbarat Şube Müdürlüğünde Bölücü Örgüt Faaliyetleri Timinde çalıştım" demişsiniz. 2005 
yılının hangi ayında, hangi tarihli İstanbul İl Jandarmaya görevlendirildiniz ve 2011 yılının 
hangi ayında İstanbul İl Jandarma ile ilişiğiniz kesildi?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, Hakkari ilinden 2003 yılı genel atamalarında 
İstanbul İl Jandarmaya atandım, normalde Beylikdüzü karakolunda görevliydim. Aynı 
zamanda branşlı olduğum için, o zaman bir emir yayınlandı, branştaki personel, istihbarat 
başındaki personel kendi branşında çalışsın dendiği için, yanlış hatırlamıyorsam daha sonra 
kayıtlardan da baktım, 2004 yılı Kasım ayında başlamışım, Ocak ayında kursa gitmişim, 
2005 yılının Ocak ayında istihbarat okuluna gitmişim, Mart ayında da aslında fiili görevime 
başlamışım, 2005’in Mart’ında. Yine genel atamalarda 2011 yılı Temmuz ayı itibari ile de 
Iğdır İl Jandarma Terör Olayları Kısım Amiri olarak İstihbarat Şube’ye atamam yapılmış.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul'da 
olduğunuz tüm dönem boyunca İstihbarat Şube Müdürlüğü’nde bölücü örgüt faaliyetleri 
kapsamında mı çalıştınız?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, İstihbarat Şube’deki tüm görevim bölücü örgüt 
faaliyetleriydi, ondan önce dediğim gibi Beylikdüzü Karakolunda normal asayiş görevinde, 
Önleme Müdahale Kısım Komutanı olarak yani Karakol Komutan Yardımcısı olarak, dönem 
dönem de vekalet ederek Karakol Komutanlığına, görev yaptım. Ama İstihbarat Şubedeki 
tüm görevim PKK Masası dediğimiz yani bölücü örgüt faaliyetleri, PKK’dan sorumlu 
Avrupa Yakası Unsur Komutanı idim.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, dün ifadesi 
alınanlardan bir kısmı, hani faaliyet alanımız bunlardı fakat Tim Komutanımızın emri ile 
başka alanlarda da çalışmalarımız olmuştur dediler. Sizin bu türden çalışmanız oldu mu?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle; PKK o dönemde, KCK da yeni kurulduğu için 
yani daha doğrusu KCK anlamaya çalışıldığı için ben özellikle KCK kısmı ile de ilgilendim. 
Ben 2007 yılı itibari ile İstanbul'un bir defa mülki bölünmesi çok yoğun bir şekilde Jandarma 
mıntıkasındaydı. Örneğin PKK’nın üst bölgesi olarak kullandığı Esenyurt, Arnavutköy, 
Gaziosmanpaşa’nın birkaç beldesi Jandarma mıntıkasında olduğu için inanın olayları da açık 
kaynaktan, basından takip edebilirsiniz, kafamızı kaşıyacak vaktimiz yoktu tabiri caizse. 
PKK dışındaki herhangi bir konu ile ilgilenmedim, öyle bir emir de verilmedi. Zaten inanın 
vaktimiz yoktu. Özellikle bu araç yakmaları olayında iyi hatırlıyorum bir 6 ay kadar falan eve 
gidemedik. Bir de kırsaldan gelen bombalı eylemlerle ilgili faaliyetlerimiz oldu. Dolayısı ile 
özellikle bu 2009 yılının sonuna kadar çok yoğunduk. Dolayısı ile öyle bir faaliyetimiz 
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olmadı. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, istihbarat personeli 

görevlendirme kayıt defterinde 19 Ocak gününe ait bu defterin 452. sırasında yer alan 
ibareler sizin tarafımızdan yazıldı, Eyüp Temel tarafından mı yazıldı?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Personelim olan Eyüp Temel, sanırım ifadesinde de 
mevcut diye hatırlıyorum, ben yazmadım. Genelde zaten unsur elemanlarımız yazardı, ben 
tekrardan inceleyeyim, evet bu benim yazım değil. Muhtemelen Eyüp’ün yazısıdır. Benim 
değil evet.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin değil Eyüp Temel 
yazdı diyorsunuz. 

SANIK EMRE CİNGÖZ: Benim yazım değil.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 2006-2007 yıllarında 

kullanımınızda olan hatlar hangi hatlardı Ve Jandarma Genel Komutanlığı tarafından 
2006-2007 yıllarında kullanımınıza tahsis edilen hat veya hatlar var mıydı?

SANIK EMRE CİNGÖZ: 505 483 72 54 numaralı hattı kullanıyordum, onu da 
doğuda iken aldım hattı. Rütbe itibari ile en düşük rütbedeki unsur komutanı olduğum için 
bana Genel Komutanlığa ait hat denk gelmediği için o tarihte kullanmadım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sonraki tarihlerde 
tahsis edildi mi bu türden hat size?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Yanlış hatırlamıyorsam 2010 yılında tahsis edildi. Zaten 
ben de tüm irtibatlarımı diğer telefondan kullandığım için, çok da aslında aktif kullanmadım 
ama 2010 yılında tahsis edildiğini hatırlıyorum, numarasını hatırlamıyorum şu an.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dün ifadesini aldığımız, 
sorgusunu yaptığımız şahıslara da aslında benzer bir soru yöneltmiştim. Jandarma Genel 
Komutanlığı tarafından kişiye tahsis edilen hatlar o kişi tarafından mı kullanılır, yoksa o 
kişide iken başka görevliler tarafından da kullanıldığı olur mu?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Kullanıldığı olur. Çünkü, hatta unsur içerisinde 
kullanılması zaten doğaldır, kullanılır, kontör problemi yoksa. Bazen de, mesela benim daha 
çok kendi hatlarımızı kullandığımız için o dönemde kalan kontörlerimizi diğer unsurlar çok 
yoğunsa o anda işte Alayda berabersek ya bir telefondan birisi ile görüşeceğim der ve 
kullanırdı. Biz olaya hep şöyle baktık açıkçası 2007 yılı 2009 yılı bu Ergenekon Balyoz 
davaları olana kadar biz devletin görevlisiyiz, dinlemeden dolayı bizim devletin işini 
yapıyoruz, başımıza ne gelebilir ki diye düşündüğümüz için kendi telefonlarımızı kullanmaya 
devam ettik, mantığımız buydu yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki tahsis edilen şahıs 
mı ağırlıklı olarak kullanırdı?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Ağırlıklı olarak tahsis edilen şahsın üzerinde kalır, öyle 
diyeyim en azından. Ama o diğerleri de kullanabilir, çok nadiren benim iyi bildiğim mesela 
bizim Anadolu yakası unsurunda insan istihbaratı bir uzman çavuşumuzun çok aktif olduğu 
bir branştı, dolayısı ile o daha çok elemanlarla görüştüğü için telefon mesela onda 
kalabiliyordu, Anadolu yakası için söylüyorum. Ama bizim kendi hattım benim üzerimde idi, 
2010 yılı itibari ile. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, 19 Ocak 2007 
tarihinde kullanımınızda olduğu belirtilen 505 483 72 54 numaralı hat saat 09:59’da Vatan 
Caddesi Park Sokak No:1 Çağlayan Kağıthane İstanbul adresindeki baz istasyonundan, saat 
11:05’te ise Bahariye Caddesi No:74 Kasımpaşa/İstanbul adresinde bulunan baz 
istasyonundan, saat 12:40'ta da Kanal D Ortaklar Caddesi, Mecidiyeköy İstanbul adresindeki 
baz istasyonundan sinyal almış. Kullanımınızda olduğu belirtilen hattın 19 Ocak 2007 
tarihinde 11:05’te Kasımpaşa’da bulunan bir baz istasyonundan sinyal almasının nedeni ve 
sizin Kasımpaşa’da olmanızın nedeni ne idi?
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SANIK EMRE CİNGÖZ: Tabiki hatırlamıyorum ama HTS kayıtlarını 
incelediğimde, bir defa Çağlayan’da annem oturuyor, daha doğrusu benim doğup büyüdüğüm 
yer, halen şu anda da orada kalıyorum zaten. Ortaklar Caddesi’nde de babamın iş yeri var, 
aradan bir trafik olabilir, süreye baktığımız zaman da intikal süresi gibi gözüküyor zaten. 
Daha sonra da babamın iş yerinde olduğunu da HTS kayıtlarından anlıyorum. O güzergah 
esnasında sinyal vermiş olabilir. Çünkü bazen ben dere yolunu kullanırdım, dere yolundan 
kullanırken vermiş olabilirim veya şu an Trump Towers’in olduğu yere çıkmak için eskiden 
Ulusoy’un bir yeri vardı, o caddeyi iyi kullanırım yani E5’e çıkmak için, belki de onun için 
kullanmış olabilirim şu an hatırlamıyorum. Ama güzergahımın içerisinde olabilir, çünkü 
bazen Mecidiyeköy'ün içerisinde çok trafik olduğu için Çağlayan’dan çıkarken alternatif 
yolları kullanırdım. Alternatif yollardan birini kullanmış olabilirim.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi 19 Ocak 2007 
tarihinde saat 14:11’de kullanımınızda bulunduğu belirtilen 505 483 72 54 numaralı hat, Nafi 
Dudarık adına kayıtlı 505 483 72 69 numaralı hattan aranmış, 130 saniye bir görüşme 
yapılmış ve bu görüşmenin yapıldığı esnada kullanımınızda bulunduğu belirtilen hat 
Dolapdere Caddesi  No:170 Pangaltı Şişli sayılı adresinde bulunan AVEA operatörüne ait 
baz istasyonundan sinyal almış. Sizin kullanımınızda olduğu belirtilen 505 483 72 54 
numaralı hat 19 Ocak 2007 tarihinde saat 13:37 ila saat 13:46 aralığında Beyoğlu İş 
Bankası’nın bulunduğu adresten, saat 14:11’de ise Dolapdere Caddesi No:170, Pangaltı 
İstanbul adresinde bulunan baz istasyonundan, saat 14:22 İstiklal Caddesi, Çiçek Pasajı 
karşısı, Aria Bayii Beyoğlu İstanbul adresinden, 14:35’te Mete Caddesi Taksim, saat 
14:39’da Tarlabaşı Caddesi, No:26 Kurtoğlu İş Hanı Taksim adresinden, 14:52’de Aksaray, 
14:57’de ise Fatih İş Bankası adresindeki baz istasyonundan sinyal almış görünüyor. 
Kullanımınızda bulunduğu belirtilen 5054837254 numaralı hattın saat 14:11’de Dolapdere 
Caddesi No:170 Pangaltı adresinden sinyal verip almasının sebebi nedir?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, hatırladığım kadarıyla söylüyorum, devamlı da 
kullandığım bir güzergah olduğu için söylüyorum. Nafi Dudarık benim devre arkadaşım, 
belki sorarsınız diye aklımda tutmuştum da. Şöyle; biz Taksim bölgesine gittiğimizdeki unsur 
elemanlarım orada bir faaliyette olduklarını beyanlarında size arz etmişlerdi, sanırım onları 
takip etmek için veya kontrol etmek için, yaptıkları işi öğrenmek için ben de zaten İstiklal 
Caddesi’ne gitmişim, sizin de saydığınız bazlarım zaten İstiklal Caddesi’nde. Biz aracımızı 
daha önce hep, hem ücretsiz olduğu için hem de farklı yerlerde çekildiği için, başımıza 
geldiği için, bazen polisler plakasını kontrol etmeden çekiyorlar hep trafik AKM’nin 
arkasındaki Trafik Vakfı’nın otoparkına bırakıldı, ya bu bir istisnasız orada. İstiklal 
Caddesi’nden sanırım 13:37’yi eğer tam olarak oradan ayrılış saatim olarak baz alırsak bile 
yürüyerek AKM’nin arkasına gidip aracı alıp çıkış yaptığımda, otoparkı bilenler biliyorlardır, 
dolmuş durakları olduğu için sağa doğru bir çıkış verir, mecburen sonra sola dönersiniz 
Divan Oteli sağınızda kalır, oradan da ışıklardan direkt sola giriş yoktur, çok da kaza 
atlatmışızdır orada, mecburen direkt aşağıya inen, yani Dolapdere’ye doğru inen, hatta 
hatırladığım yerleri söyleyeyim, hani çocukluğumdan iyi hatırlıyorum Amedeus Disco vardı 
İstanbul'un en eski diskosu, onun yanından inersiniz bir göbeğe gelirsiniz, Dolapdere göbeği, 
hemen sağa Pangaltı yokuşuna çıkarken de solda bir, ben çıkıp kontrol ettim tekrardan, 
çünkü her zaman, cezaevinden çıktığımda kontrol ettim Opet’in üstünde de baz istasyonu var, 
halen da orada baz istasyonu. O göbekten dönmek zorundasınızdır, eğer direkt sol taraf, 
otellerin bulunduğu bölgeye girmezseniz ki o dönemde hem yer altı otoparkı inşaatı vardı, 
çok iyi hatırlıyorum saatlerce beklediğimizi, trafikten kurtulmak için ve yaptığımız faaliyetin 
Tarlabaşı bölgesinde olması, ben eğer orayı kontrol etmek istediysem, hatırlamıyorum ama 
eğer istediysem kesinlikle bu güzergahı kullanmışımdır. O göbekten döndüğümde devre 
arkadaşımla yaptığım görüşme Dolapdere Pangaltı’nın birleştiği o göbekte yani Bilgi 
Üniversitesi’nin olduğu yere çıkan o göbekte vermiş olabilir. Çünkü zaten hareket halinde 
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olduğum, 11 dakika sonra tekrar Tarlabaşı istikametinde olduğum, daha sonra Unkapanı, işte 
Aksaray Fatih bölgesinde PKK ile ilgili görüştüğüm şahısla görüşmeye gittiğim bellidir diye 
düşünüyorum yani HTS kayıtlarından zaten bu anlaşılıyor. Güzergahımın istikameti de belli. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani ben bir kez daha 
sormuş olayım, çünkü Taksim’den Fatih’e gitme güzergahınızı dikkate aldığımızda, 
gideceğinizi varsaydığımızda şöyle bir hat kullanmış vaziyettesiniz; 13.46’da Beyoğlu İş 
Bankası, 14:11’de Dolapdere Caddesi No:170, sonrasında İstiklal Caddesi Çiçek Pasajı 
karşısı, sonra Mete Caddesi...

SANIK EMRE CİNGÖZ: Meydan, tam meydan.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. Ama şey aşağıda 

Çiçek Pasajı karşısı aşağıda yani...
SANIK EMRE CİNGÖZ: Anlatacağım.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hani Pangaltı Çiçek 

Pasajı karşısı ve Mete Caddesi gibi bir hat çıkacak ki eğer Fatih’e gideceksiniz bu hatta bir 
problem var, izlediğiniz hatta.

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, sanırım arada o Tarlabaşı’nda Ecevit Uzman 
Çavuş ile Hacı’nın yaptığı faaliyeti takip etmek için veya gözümle görmek için Tarlabaşı’na 
girip tekrar sola dönüp, çünkü tam Emniyetin karşından ışıklar karşıya geçilebiliyor tam 
arkasına denk geliyor Tarlabaşı’nda, karşıya geçip meydandan dönmüş olabilirim, araca onlar 
bana göstersinler diye ki çok sefer yapmışımdır bunu, Ecevitleri alıp metroya bırakmış 
olabilirim tekrardan, bana bir gösterin tekrar metroya bırakayım demiş olabilirim çünkü 
onların metroya biniş saatleri benim Mete Caddesi’nden Tim Komutanını arayıp tekmil 
verdiğim saatle birebir aynı. Onları bıraktım komutanım ben onları alaya gönderiyorum ben 
Fatih’e geçiyorum diye aramış olabilirim. Yani o başka bir mantığında düşün... Genelde de 
böyle yapardım. İlçe değiştirirken vesair Tim Komutanını arayıp ben bu ilçeden buraya 
geçiyorum demiş olabilirim, çünkü faaliyeti ben göndermişim, ben takip etmişim, ben de 
onları göndermişim. Ecevitlerin metroya binip 4 Levent’te indikleri saat birebir benim İstiklal 
Caddesi metro istasyonundan yaptığım, başlayan telefon görüşmeme denk geliyor. 

MAHKEME BAŞKANI: Araçtan inmeden mi kontrol ediyorsun bunları 
faaliyetlerini, anlattığına göre?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, şöyle arz edeyim, İstiklal Caddesi’nde zaten biz 1 
saate yakın birlikte, 45 dakikaya yakın birlikte bulunmuşuz, sadece faaliyeti onlar icra 
etmişler saat 11 itibari ile, biz buluşmuşuz, buluştuğumuz da gözüküyor zaten trafiğe kapalı 
yerde. Sormuş olabilirim, adresi bir de ben görmek istemiş olabilirim. Zaten bekleme 
yapılabilecek bir yer de değil, sadece adres olarak bileyim, o vakfın adresini görmek istemiş 
olabilirim. Çünkü yine de söylüyorum hiçbir şey yapmamış bile olsam otoparktan çıkış 
istikametim Tarlabaşı’na geçişte o bölgeyi gösterir. Sadece sizin dediğiniz gibi Taksim 
meydanına tekrardan çıkışımla ilgili, yani trafik söz konusu olmuş olabilir sola dönüp... 
Çünkü personellerimizi de gördüğünüz açıkçası yani İstanbul trafiğine çok vakıf değiller, 
genelde bizim yönlendirmemizle... Zorlanarak da görev yaptık açıkçası yani, bu olmuş 
olabilir ama benim düşüncem tam o bölgede olması o günkü faaliyetimizin, onu görmüş olma 
olasılığım yüksek. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorularımız bu kadar 
Hakim Bey. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam.
SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AVUKAT 

METE GENÇER SÖZ ALDI:  Hakim Bey ben bir ekleme yapacağım. Müvekkil daha önce 
savunmasında ifadesinde belirttiği doğrultuda şimdi katılanlar vekillerinin sorularına da 
cevap vermiştir. Müvekkil yönünden, hani dosyanın çok sanıklı olması, işin uzama ihtimali 
sürüncemede kalması ve müvekkilin gerek aile hayatı gerek ticari hayatını dosyanın devam 
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etmesi olumsuz yönde etkilemektedir. Daha önce de talep etmiştik tefrik yönünden.
MAHKEME BAŞKANI: Talepte mi bulunacaksınız, talepleri daha sonra alacağız 

Avukat Bey.
SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AVUKAT 

METE GENÇER: Bu konuda taleplerimizi tekrardan hani söylemiş olalım.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Alacağız tekrar talep alacağız daha sonra. 

Demirkale’yi mi alacağız?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Ben hazırım efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam şimdi Muharrem 

Demirkale’ye sorularımızı yöneltelim. SEGBİS bağlantısı sebebi ile daha ağır sorularımızı 
yöneltmemizi rica ettiler, bu sebeple ben daha biraz daha ağır okuyacağım. 505 238 64 60 
numaralı hat sizin kullanımınızda olan bir hat. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Doğrudur benim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 18 Ekim 2016 tarihli 

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde ve İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesindeki 
savunmalarınızda 505 238 64 61 numaralı hattın eşiniz tarafından kullanıldığı beyan 
etmiştiniz. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Emniyet 

Müdürlüğü ifadenizde "O dönem görev amaçlı olarak tarafıma tahsis edilen numaralar vardı 
fakat şu aşamada bu numaraları hatırlamıyorum, İstanbul İl Jandarma kayıtlarının 
kayıtlarında görünebilir" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı tarafından 2007 yılı dönemi ve güncel olarak 11 adet telefon numarasının 
bulunduğu beyan edilmiş. 5052386460 numaralı hattın yanı sıra bu numaralardan yedi adedi 
şu şekilde; 5056134746, 5055703577, 5052386461, 5055060511, 5377930784, 5395199961 
ve 3122794847. Bu yedi hat 2006-2007 yıllarında sizin kullanımınızda olan hatlar mıydı? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Büyük ihtimal o şekildedir, çünkü 
hatırladığım o bir iki numara Urfa'dan gelme, sonradan o kamu hattına geçtiğimiz döneme ait 
numaralardır. Bir tanesi de kayın validemin olduğunu hatırlıyorum, benim adıma kayıtlı ama 
kayın validem kullanıyor. Muhtemelen bir iki tanesini de çocuklarım kullanmıştır. Evet.  

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 
Emre Cingöz ile saat 10:21, 14:35, 15:32, 15:59, 18:29’da olmak üzere 5 görüşmeniz olmuş. 
Emre Cingöz ile Hrant Dink cinayetinin işlenmesinden önceki saatten önce ve sonra 
yaptığınız görüşmelerin mahiyetini açıklar mısınız bize? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tabiki Hakan Bey. Ama şunu özellikle 
söylemek isterim, yani tekrara (??? Anlaşılamadı 19:30) vermemek adına,  birebir bunların 
hepsini hatırlama imkanımız yok. Fakat göreve yönelik görüşmelerdir, o zaman da 
mahkemelerde istirham etmiştim, benim bütün personelimle görüşmelerim hemen hemen 
aynı tarzdadır, aynı sistemdedir efendim. Görevle ilgili görüşmelerdir, oraya geldiğimde 
arkadaşlar hatırlattılar, Hrant Dink’in ölümünden sonraki yakın bir tarihte Abdullah Ağar’ın 
kızına (??? 00:20:00 anlaşılamadı) yapılacağıyla ilgili bir eylem söz konusu idi. Muhtemelen 
birazdan soracaksınızdır, şimdi MİT ile olan görüşmelerin de bu çerçevede olduğunu 
düşünüyorum, normalde öyleydi görüşmeler.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Erhan Pekçetin ile 
19 Ocak 2007 tarihinde saat 15:22’de 106 saniye süren bir görüşmemiz gerçekleşmiş. Şimdi 
az önce de onu söylediğiniz için ben devamında bunu sorma ihtiyacı hissettim. Demişsiniz ki 
MİT’in bölücü faaliyetler kapsamında görev yapan Erhan isimli şahıs olduğunu belirtmek 
isterim Erhan Pekçetin’in ve 69. duruşmada cinayet sonrası 15:22’de beni Erhan aramış 
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MİT’ten, Erhan benim bölücü faaliyetler kapsamındaki Avrupa yakasına bakan bir arkadaş. 
Ben şahsen BÖF ile ilgili konuştuğunu düşünüyorum şeklinde beyanda bulunmuştunuz. 
Erhan Pekçetin ile görüşme sıklığınız ne idi ve Erhan Pekçetin ile cinayet sonrası yapmış 
olduğunuz görüşmenin Hrant Dink cinayeti değil BÖF faaliyetleri kapsamında olduğuna dair 
kanaate nasıl vardınız?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi şöyle yani Erhan ile bizim bütün 
görüşmelerimiz PKK üzerinedir. Ama cinayeti benim öğrenmemden sonraki 
görüşmelerimizde bu konuyu konuşmuş olabiliriz. Ama gerçekten hatırlamıyorum, 
hatırlasam bunun söylemememde (??? Anlaşılamadı 21:31), bilginiz olsun.  Şunu söyleyeyim 
efendim, bu şimdi PKK’ya ait eylem meselesidir, teferruatını biliyorsunuz (??? Anlaşılamadı 
21:45) bu konuyu, bombalı bir eylem olacaktı. Biz bunu o zaman kaleme aldık efendim, 
MİT'e, Emniyete, ilgili kurumlara yazdığımız için o zaman işin doğrusu herkes teyakkuza 
geçti o dönemde. Ondan sonra zaten isterseniz İl Jandarmaya (??? 00:22:00 anlaşılamadı) 
zaten çıkartabilirsiniz, bilginiz olsun.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 
cinayetin işlenmesinden sonra 15:32’de Emre Cingöz aramış. Ardından 15:34’te Metin 
Canbay aramış ve Metin Canbay ile 123 saniye süren bir görüşme yapmışsınız. 15:36’da Ali 
Barış Sevindik sizi aramış 120 saniye süren telefon görüşmesi yapmışsınız, bu görüşme 
sonrası saat 15:40’ta Yavuz Karakaya’yı, 15:44’te Adem Sarıgöl’ü ve 15:46’da da Ali Fuat 
Yılmazer’i aramışsınız. Savunmalarınızda gerçi bunlara siz de değindiniz ama yeniden 
sormak isterim, Ali Barış Sevindik ile 19 Ocak 2007’de saat 15:36'da 120 saniye süren 
telefon görüşmesi neye dairdi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi tabi şöyle bakarak başlamam lazım 
müsaade ederseniz. Şimdi biliyorsunuz o gün hastaneye gitmiştim, bu sabit, hatta 
mahkemeden de arz etmiştim, mümkünse hastane raporlarımın istenmesi, hatta o güne ait 
kredi kardı harcamaları hani eczaneden bir ilaç almışızdır filan gibisinden. Bakarsanız 
efendim 14:24’te Aycan Oktaylar Yarbayım ile görüşmüşüm o zaman. Kim aramış, kendisi 
aramış beni. Aycan Oktaylar aradıktan sonra Emre tekrar aramış beni ve Aycan Oktaylar ile 
yani Şube Müdürümle 350 saniye  süren bir görüşme yapmışım.   (???00:23:42 anlaşılamadı) 
söylüyorum cuma günleri, daha doğrusu cumartesi sabahları olmak üzere haftalık, aylık 
toplantılarımız olur ve cuma günü bütün (???00:23:53 anlaşılamadı) aldığımız birimler 
brifingte (??? Anlaşılamadı 23:56). Yeri geldiği için söylüyorum, Osman Öztunç Başçavuş, 
onunla da birçok teferruatlı benim görüşmem var. Hatta Aycan Yarbay ile görüştükten sonra 
Osman Başçavuş beni tekrar tekrar aramış. Sebebi şudur, Osman Başçavuş kalemi en 
kuvvetli olan arkadaştır, İDM'dedir, hem ASAF'ın Unsur Astsubaylığını yapmıştır, İDM 
Değerlendirme Astsubaylığı, hem Bölücü Faaliyetlere (??? Anlaşılamadı 24:25)  İstihbarat 
Şubesinin bütün brifing ve raporlarının sekreteryasını yapar bu arkadaş. Tahmin ediyorum ki 
350 saniye Aycan Yarbay ile ben görüştüysem, bana (???00:24:37 anlaşılmadı) ve ben bunu 
anlatmışımdır, bilahare Osman'a demiştir ki Muharrem’i arayın bu konudaki brifinge ekleyin 
demiştir. Bunu söylemek istiyorum. Bir de ondan sonra Emre’yi aramam da zaten normal 
görev emri kapsamındadır. 15:22'de Erhan'ın niye aradığını bilmiyorum, şunu söyleyebilir 
misiniz; Erhan’ın aramasından önce bir tane siyah alan var, bu siyah alanda kim aramış acaba 
beni, eğer bunu bana söyleyebilirseniz bir yorum yapabilirim ben. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: HTS tespit ve 
değerlendirme raporunda siyaha boyanmış yerleri mi söylüyorsunuz?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet efendim yani o çünkü Erhan, evet 
ondan sonra olmuş, acaba MİT'in dahili hattından mı aradılar, anlamak istiyorum çünkü yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: O benim de dikkatimi 
çekmişti, sonra Aytunç Erkin’in kullandığı Aylin Erkin’in adına kayıtlı olan hatta dair 
görüşmeler olma ihtimalinin güçlü olduğunu fark ettim ben. Muhtemelen orada çizili olan 
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siyah görünen yerler Aytunç Erkin ile yapmış olduğunuz görüşmelere dair hususlar, 
telefonlar görüşmeleri. Fakat henüz tam olarak da bunu tanımlamadım ama büyük olasılık 
Aytunç Erkin ile yapmış olduğunuz görüşmeler onlar sizin.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Zannetmiyorum Hakan Bey çünkü hani 
zaten Aytunç’un oradaki görüşmeleri kayıtlı. Aytunç ile ilgili soru soracaksanız onu da 
cevaplayayım, yoksa şimdi ona da cevap vermek isterim işin doğrusu.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ya ben tekrardan 
dediğim gibi ilk yaptığım incelemede o sonuca vardım fakat kesin olarak öyledir 
diyemiyorum, çünkü o da benim dikkatimi çekmişti. Siz savunmanızda söylediniz ama 
öncesinden ben de okumuş ve sormayı düşünmekteydim size. Yeniden de bakacağım ben o 
meselenin kendisine. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Rica ederim efendim, muhtemelen MİT'in 
Beşiktaş'taki sabit numarasıdır, sebebi de şudur, MİT personeli kendi çalıştığı kuruma 
telefonlarını sokamıyor. Sokamadığı için, mesela benim de başka yerlerde gördüm ben HTS 
kaydında, benim sabit numara... (??? Anlaşılamadı 26:24) MİT'in. Hani sabit numarayı 
arıyorsunuz (??? Anlaşılamadı 26:50) orayı bağlamışım mesela şimdi, o gözüküyor, 
gözükmesin diye yapılmış olabilir. Şunu demek istiyorum toparlarsam; demek ki MİT’in 
dahiliden aramışlar ki beni, tahminimi tekrar söylüyorum, Mehmet Ağar meselesi çok 
sansasyonel bir eylemdi. Hani anlatamayacağım, Kuzey Irak'ta üretilen, (??? 00:27:13 
anlaşılmadı) üretilen bir eylem olduğu için, herkes (??? Anlaşılamadı 27:17). Ama bu (??? 
Anlaşılamadı 27:20-27) Sonra şöyle devam edeyim efendim (???00:27:34 anlaşılmadı) Hrant 
Dink cinayetinin söylendiğini zaten hatırlamıyorum. Tahminimce orada da söyledim Mehmet 
Ulutaş Yüzbaşım var, bakınız 15:24’te, 15:24’te o aramış beni. O dönem ASOF Tim 
Komutanıdır kendisi, Çatalca İlçe Jandarma Komutanlığına vekalet ediyordu,  (??? 00:27:56 
anlaşılmadı) altı ay falandı. O aramış beni 36 saniye, yani hayal meyal hatırlıyorum, 
muhtemelen o söylemiştir, ilgili bir insandır işine gücüne bu. Ya bak böyle bir şey olmuş 
haberiniz var mı abicim filan demiş olabilir yani. Astsubay kaynaklıdır o adam, kıymet 
verdiğim bir insandır. Bu şekilde. Sonra tekrar Ecevit aramış, zaten Ecevitler de onu söyledi, 
dönmek üzere aradığını, baz istasyonlarından da bunu görüyoruz. Metin Canbay’ı ben 
aramışım, Metin Canbay’ı 15:34’te aramışım, şunu söylemek isterim, bakınız Ecevit beni 
aramış, Emre Cingöz beni aramış, Mehmet Ulutaş beni aramış, tahminimi söylüyorum, 
(???00:28:43 anlaşılmadı) için de olabilirim, Hrant Dink meselesini de sormuş olabilirim. 
Ama vallahi hatırlamıyorum yani hatırlasam zaten hatırladıklarımı hep söylüyorum ve 
söyleyeceğim yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ali Barış Sevindik’in...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Pardon Ali Barış Sevindik aramış beni. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tahmin ediyorum cinayetle ilgili aramış 

olabilir beni, yani dediğim gibi o şimdi  (???00:29:09 anlaşılmadı)en önemli konulardan bir 
tanesidir, dediğim gibi Emre de ifade etti, sadece bizim bu  süreçte çektiğimiz duydukları siz 
İl Jandarmadan istediğinizde zaten bizim hareketlerimizi göreceksiniz, tabi ne söylediğimi 
bilmiyorum işin doğrusu. Ben Yavuz Karakaya’yı aramışım, dediğim gibi Yavuz Karakaya 
konusunda uzman bir arkadaştır, bu meseleyi sormuş olabilirim. "Ya Hrant Dink öldürülmüş, 
bir değerlendirmen var mı" gibisinden sormuş olabilirim yani bunu söyleyeyim. Adem 
Sarıgöl’ü de daha önce söylemiştim, Adem Sarıgöl yani kitapevi yayınlarına bakarsanız 
(???00:29:54 anlaşılmadı) ilgili kitapları olan birisidir, onu hatırlıyorum mesela Adem 
Sarıgöl’ü. Ya Hrant Dink öldürülmüş Adem Bey, yani bir bilginiz var mı, duydunuz mu ya 
filan gibisinden, sırf bir değerlendirme almak adına onu aradığımı, bak onu hatırlıyorum 
mesela. Bu kadar Hakan Bey, buyurun. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ali Fuat Yılmazer ile 
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yaptığınız ve Yavuz Karakaya ile yaptığınız görüşmenin içeriğini hatırlıyor musunuz? 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yavuz Karakaya’ya sormuş olabilirim, 

sağcı olduğu için aşırı sağa bakan bir arkadaş, haberin var mı demiş de olabilirim. 
(???00:30:27 anlaşılmadı) Ali Fuat Yılmazer’i de, orada da söyledim, Ali Fuat Yılmazer 
gerçekten, önceki duruşmalarda siz katıldınız, kendini ne kadar açmıştır ben bilmiyorum ama 
aşırı sağ konusunda gerçekten çok bilgili bir insan. (???00:30:44 anlaşılamadı) sormuş 
olabilirim. Ama gerçekten telefonla onunla konuşabildik mi konuşamadık mı bilmiyorum ben 
yani. O da çünkü sordum kendisine, o da hatırlamıyor, 44 saniyede acaba konuştuk mu 
konuşmadık mı bilmiyorum. Ama şunu söyleyeyim, kesinlikle Hrant Dink'le ilgili, yani bir 
değerlendirmeniz var mı tarzında aramış olabilirim.  Çünkü onun (??? 00:31:08 anlaşılamadı) 
güveniyorum, o yüzden.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erdal Turna ile 
yaptığınız görüşmeyi aslında savunmanızda beyan etmiştiniz. 16:06’da sizi aramış 129 saniye 
süren bir görüşme yapmışsınız. Konuşmanın içeriğini açıklar mısınız Erdal Turna ile 
yaptığınız?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Çok özür dilerim ben tam anlayamadım 
16:10 mu dediniz?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erdal Turna ile 16:06’da 
129 saniye bir görüşme yapmışsınız. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ha, evet evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: O sizi aramış, içeriği 

neydi konuşmanızın?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet. Erdal Turna'yı hatırlıyorum. Şimdi 

Erdal Turna İstihbarat Grup Komutanlığının ASAF Tim Komutanıdır. İstihbarat Başkanlığına 
Genel Komutan... (??? 00:31:57 Anlaşılamadı) Urfa’dan tanıştığımızı daha önceden 
söylemiştim. Hatta Adem Sarıgöl ile tanışmama vesile olan arkadaş budur, çok okuyan bir 
arkadaştır bu. Bu konu ile ilgili aramıştır beni yani. (??? 00:32:18 anlaşılamadı)

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Çünkü şöyle söyleyeyim, özellikle bir şey 

söylemek isterim Sayın Mahkeme Heyeti, takdir ederseniz olay çok siyasi bir cinayet, aslına 
bakarsanız hemen hemen her ses getirici eylemde Genel Komutanlık ayağa kalkıyor zaten. 
Dolayısı ile İstihbarat Başkanlığı (??? 00:32:40 anlaşılamadı)birimlerinin ilgililer zaten 
herkes bir alarma geçiyor, bir bilgi notu (??? 00:32:48 anlaşılamadı), herkes birisini arıyor 
(??? Anlaşılamadı 32:48) ne olduğunu anlamaya çalışıyor. Bu perspektifte aramışımdır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aycan Oktaylar saat 
16:39’da sizi aramış 49 saniye süren bir görüşme yapmışsınız. Canan Harputlu sizi saat 
16:40’da aramış, daha kısa 14 saniye süren bir görüşme yapmışsınız. Aycan Oktaylar’ın, 
şimdi zaten siz de az önce ifadenizde söylediniz, cinayetten önce sizinle yapmış olduğu, 
14:24’te yapmış olduğu bir görüşme vardı, bir de işte cinayetten sonra 16:39’da sizinle 
yaptığı bir görüşme var. 16:39’daki görüşme Hrant Dink cinayeti ile mi ilgili idi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (???00:33:33 anlaşılamadı)  Öncesinde 
Osman Öztunç yine beni  aramış bakın. Çünkü dediğim gibi, tahminimi söylüyorum cuma 
günü haftalık değerlendirme yapıldığı için Osman Öztunç (???00:33:47 anlaşılamadı) tahmini 
söylüyorum bakın, Osman Öztunç'la Aycan Yarbay muhtemelen brifing hazırlıyor olabilir o 
esnada, hem Osman Öztunç beni aramış arkasından da Aycan Oktaylar aramış. Tahmin 
ediyorum (???00:34:03 anlaşılamadı). Ancak söylüyorum akşam Aycan Oktaylar Yarbayımın 
Ahmet İlhan Güler'i aramasından sonraki süreç muhtemelen şeydi, onu hatırlıyorum, Hrant 
Dink ile ilgili ne varsa sağı solu soruşturun, bir bilgi akışı sağlayın bize gibisinden 
hatırlıyorum efendim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü şundan ötürü de 
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soruyorum: Aycan Oktaylar 16:39’da aramış, Canan Harputlu 16:40’ta aramış ve bu 
görüşmeler sonrası siz saat 16:41’de Erol Demirhan’ı, 16:42’de Metin Canbay’ı aramışsınız 
ve akabinde saat 16:44’te Aycan Oktaylar'ı aramış 135 saniye görüşmüşsünüz ve saat 
16:47’de Ali Barış Sevindik’i aramış ve 25 saniye görüşme yapmışsınız. Yani şu telefon 
trafiğine bakıldığı zaman da bu görüşmelerin Hrant Dink cinayetine dair olduğu aslında açığa 
çıkıyor, bu yönde (??? Anlaşılamadı 35:03) taşıyor. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Haklısınız yani muhtemelen şöyle 16:39’da 
muhtemelen sordu bana Aycan Yarbay bunu ki, Canan zaten şöyle, Canan’ın bu işlerle hiçbir 
ilgisi yok, o Anadolu Yakası Unsur Komutanı. (??? 00:35:20-25 Anlaşılamadı) Aycan 
Yarbay'ın (??? Anlaşılamadı 35:25) dikkat ederseniz ben, (??? Anlaşılamadı 35:27) ne 
görüştüğümüzü hatırlamıyorum 39 saniye, bir dakika sonra, demek ki cevap alamadım Erol 
Demirhan'dan  Metin Canbay'ı aramışım. Sesim geliyor mu?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Geliyor ama biraz... 
Tam anlaşılmıyor. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam, bakın Erol'dan muhtemelen bir 
bilgi alamadım ki Metin Canbay’ı aramışım. Metin Canbay’ı gerçekten hatırlamıyorum ne 
dediğimi. Fakat sonra, hemen ondan 2 dakika sonra yine Aycan Yarbay'a dönmüşüm ki 
görüştüğüm meselelerle ilgili olduğu belli,  yine (??? 00:36:04 Anlaşılamadı) Aycan Yarbay 
ile görüşmüşüm. Demek ki ne duyduysam ondan, ne (??? 00:36:12 Anlaşılamadı) ettiysem 
kendisine arz etmişim. Bakın 3 dakika sonra da, hatta belki 2 dakika sonra da Ali Barış’ı 
aramışım, Ali Barış Sevindik o da amirim olduğu için benim, onu da bilgilendirmişim. 
Durum bu şekilde Hakan Bey. Anlaşıldı mı efendim?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet, şimdi yine günün 
devamında 17:38’de Serkan Özel ile görüşme yapmışsınız, sizi Ali Barış Sevindik saat 
14:55’te aramış, Niyazi Malkoç aramış 17:57’de, sonrasında da siz 18:58’de Ali Barış 
Sevindik’i, 19:24’te Engin Kaloğlu’nu, saat 19:32’de Aycan Oktaylar’ı aramışsınız, Erdal 
Turna’yı saat 19:36, 19:48’de aramışsınız, Niyazi Malkoç’u aramışsınız, 19:54’te Metin 
Canbay’ı aramışsınız. Bütün bu görüşmenin tamamı Hrant Dink cinayetine dair miydi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Muhtemelen öyledir. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Süleyman Bilir ile sizin 

yaptığınız bir görüşme var, saat 20:29’da, siz aramışsınız, 40 saniye sürmüş bu görüşme.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (??? 00:37:52 anlaşılamadı)
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir daha tekrarlar 

mısınız?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Peki söyleyeyim. Süleyman Bilir (??? 

00:38:09 anlaşılamadı), organize kısmındaydı  AÇAS kısmındaydı bu yani bunlarla alakası 
yok. Niyazi Malkoç zaten Esenyurt’taki (??? 00:38:18 anlaşılamadı) unsur komutanı,  Eyüp 
Temel’i biliyorsunuz, Fatih Gültekin Anadolu yakasının unsuru. Şimdi şöyle, Engin Kaloğlu, 
dikkat ederseniz ben aramışım Engin’i.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Çünkü, şimdi özellikle bir şeyi belirtmek 

isterim ama lütfen bunu Mahkeme Heyeti de yanlış anlamasın, kendimi böyle  (???00:38:41 
anlaşılamadı) için söylemiyorum, amirim de şu anda orada Ali Barış Sevindik. Alay 
Komutanlığı yapan Hamza Paşamız da orada.  Şimdi ben işine ilgili bir insanım efendim. 
Bazı insanlar tabi bu (???00:38:55 anlaşılamadı) özellikle biraz öyle çıkartırlar haylaz bir 
çocuk tabiri caizse, tam üstüne sırtınıza iş biner.  Velhasıl bu konular sorulduğundan dolayı 
Aycan Yarbay ile yıllar öncesinden taşıyoruz (???00:39:11 anlaşılamadı) bu yüzden de Engin 
Kaloğlu’nu aramışım, Engin Kaloğlu da Ali Fuat Yılmazer ile hem İstihbarat Daire 
Başkanlığı’nda yanında çalışmış, hem de Urfa'da çalışmış, aşırı sağ komutanıydı ayrıca. 
Bunun değerlendirmesini almak için aradığımı hatırlıyorum, muhtemelen... Erdal’ı ne zaman 
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aramışım,  sonra aramışım, evet. Erdal'ı da bakınız Engin... (???00:39:39 anlaşılamadı) sonra 
yine o siyah numara var (??? Anlaşılamadı 39:43), Aycan Yarbay ile görüşmüşüm, demek ki 
Engin ile de (??? Anlaşılamadı 39:47). Aycan Yarbay'ı da artık aramışım, Erdal Turna’ya da 
bilgi vermişim, arkadaşım çünkü, bir bilgi merak ediyor, bir şey olursa ne olur bildir falan 
demiştir muhtemelen, öyle (???00:40:00 anlaşılamadı) aramışım Erdal’ı, Erdal Turna da beni 
tekrar sonra aramış. Ya sen öyle diyorsun de ben böyle düşünüyorum demiş olabilir ama 
hatırlamıyorum. Metin Canbay’ı aramışım ama mesela saat 8’de Metin Canbay’ı  bu konu ile 
ilgili aradığımı düşünmüyorum, BÖF konusu ile görüşmüşümdür. Ha o ilk alarm anında 
(???00:40:23 anlaşılamadı) haberiniz var mı falan demişimdir ama saat 8’de Metin Canbay 
ile işim kalmamıştır benim, PKK konusunu görüşmüşüzdür. Evet.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mehfar Özavcı ile saat 
21:17’de bir telefon görüşmeniz var, sizi aramış, 14 saniye görüşmüşsünüz. Mehfar Özavcı o 
tarihteki rütbesi neydi ve hangi alanda görevli idi ve ne konuştunuz?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Mehfar ile mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet Mehfar Özavcı 

aramış sizi.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Mehfar Yarbay, arz edeyim efendim, kusura 

bakmayın böyle bir karşılıklı (??? Anlaşılamadı 41:04) Mehfar Yarbay (???00:41:07 
anlaşılamadı) İstihbarat Müdürü İstanbul’da, sonra emekli oldu, o da kahrından. O beni 
aramış muhtemelen şey olmuş olabilir hani herkes (??? Anlaşılamadı 41:16) ile ilgili bir 
problem olduğunda arar ya, ama 14 saniye muhtemelen görüşememişizdir yani Hakan Bey. 
Hani ne oldu ya bir şey mi oldu falan demek için aramış olabilir, yani ilgisinden dolayı. 
Görevde idi o dönem o. Sadece raporluydu galiba, raporluydu o dönem. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine 29 Ocak’ta saat 
22:03’te başlayıp devam eden görüşmeleriniz olmuş. Serkan Özel’i aramışsınız 22:03’te, 
22:06’da Canan Harputlu’yu aramışsınız, saat 22:09’da Ali Barış Sevindik’i aramışsınız, 
22:10’da Niyazi Malkoç’u aramışsınız ve son olarak da Canan Harputlu saat 22:17’de sizi 
aramış. Bu görüşmelerin kendisi de, bu görüşmelerin tamamı da Hrant Dink cinayetine dair 
miydi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hayır. Şöyle; Serdar Özel biliyorsunuz 
ASAF Tim Komutanı, Serkan ile bu konuyu konuşmuş olabiliriz. Serkan muhtemelen Aycan 
Yarbay (???00:42:24 anlaşılamadı) ya da bilgi vermiş olabilir. Hrant ile ilgili görüşmüştük 
Serkan'la. Ancak Canan Harputlu (???00:42:35 anlaşılamadı) saniye zaten, Niyazi Malkoç ile 
(??? Anlaşılamadı 42:39) dediğim gibi PKK (??? Anlaşılamadı 42:41) komutanları ki Canan 
ile 223 saniye görüşmüşüz, kesin bir operasyonel bir durum vardır onu konuşmuşuzdur. Bir 
de zannediyorum, şimdi evraklardan olduğu kadarını görebiliyorum ama herhalde geceleyin 
1’e kadar zaten konuşmalarım var benim. Hani yine PKK kapsamında...(???00:43:03 
anlaşılamadı)

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. 20 Ocak 2007 
tarihinde Emre Cingöz ile gün içerisinde 13 adet telefon görüşmesi yapmışsınız ve 21 Ocak 
2007 tarihinde gece saat 02:42’de yani 20 Ocak’ı 21 Ocak’a bağlayan gece saat en son 
02:42’de Emre Cingöz sizi aramış. Yani gün içerisinde 20 Ocak’ta 13 telefon görüşmesi ve 
gece yarısı da 02:42’de yaptığınız telefon görüşmesi var. Bu görüşmeler neye dairdi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hakan Bey... (???00:43:55 konuşulanlar net 
olarak anlaşılamadığından anlam bütünlüğü sağlanamamıştır)

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ya tekrar eder misiniz 
ben anlayamadım çünkü. 

MAHKEME BAŞKANI: Bir saniye Avukat Bey. Yavuz Karakaya.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Evet dinliyorum buyurun efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Oradaki mikrofon açık o yüzden bize problem oluyor, 
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arada sesler de karışıyor. O mikrofonu kapattırabilirseniz.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Tamam efendim hemen. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Devam edeyim mi efendim? 
MAHKEME BAŞKANI: Biraz daha tane tane devam edersen daha sağlıklı olacak. 

Dinliyoruz buyur.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi Hakan Bey  (???00:45:14 

anlaşılamadı) ama biz gece gündüz bu ülke için ve insanı için (???00:45:18 anlaşılamadı) 
Şimdi zaten geceleyin bu arkadaşların saat 2'de 3'te (??? Anlaşılamadı 45:24) zaten 
çalıştığımızın göstergesi. O Hrant’ın, o 19 Ocak'tan sonraki  zaten görüşmelerin hepsi normal 
PKK, kendi görev alanımızla ilgili görüşmelerdir. Arkadaşların da hepsi işte alanda gece 
gündüz koşturuyorduk efendim, bu.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tek bir soru olarak 
soracağım, 20 Ocak 2007 tarihinde Ali Barış Sevindik, Ali Fuat Yılmazer, Engin Kaloğlu, 
Erol Demirhan ile yaptığınız birden fazla görüşmeler var. Bu görüşmeler Dink cinayetine dair 
miydi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi şöyle; Engin Kaloğlu ve Ali Fuat 
Yılmazer’i aramam, Hrant Dink ile ilgilidir fakat hangi saatlerde görüştüğümüzü, daha cuma 
günü sanki (??? 00:46:19 anlaşılamadı), nasıl olmuş...

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 20 Ocak 2007 Cumartesi 
günü şimdi tek tek saat saat söylemedim ama isterseniz okuyabilirim onları. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Mesela sıra ile okur musunuz, mesela Ali 
Fuat Yılmazer ile kaçta görüşmüşüm? Bir de kusura bakmayın Ogün hangi gün yakalanmıştı?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam söyleyeyim ben, 
Ali Barış Sevindik ile saat 14:11, 14:13, 16:04, 21:34 saatlerinde.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: 4 görüşme.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 4 görüşme yapmışsınız 

Ali Barış Sevindik'le. 20 Ocak 2007 Cumartesi günü yine saat 15:02’de ve 21:58'de Ali Fuat 
Yılmazer ile görüşmüşsünüz. 20 Ocak 2007 tarihinde yine Engin Kaloğlu ile 16:34, 17:41, 
17:44, 22:51 saatlerinde görüşmüşsünüz. 23:00’da Erol Demirhan’ı aramışsınız, saat 
23:11’de de Engin Kaloğlu’nu aramışsınız. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam, sadece bir şey soracağım saat 15’te 
Ali Fuat Yılmazer aradığında benim bazım nereden sinyal veriyor acaba? 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 114 saniye sürmüş. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bazım, bazım nerede bazım nereden sinyal 

vermiş?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam bazınızı 

söyleyeyim, muhtemelen Jandarma Komutanlığındasınız, Fakat yine de bir bakalım.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet, şimdi Hakan Bey bizim, dediğim gibi 

cumartesi pazar dahil mesai yaptığımız için ve bakın muhtemelen ben yine hasta hasta 
gitmişimdir mesaiye tahmin ediyorum. Demek ki orada yine bu konu konuşuldu ki yeterli 
bilgi alınamadığı için (???00:48:19 anlaşılamadı) Ali Fuat Yılmazer’i aramışım. Tahminimi 
söylüyorum, tahminimi söylüyorum Ali Fuat Yılmazer öyle telefonda filan konuşan bir insan 
değildir, 100 saniye sürdüğüne göre de fazla bir şey konuşamamışız demek ki Engin 
Kaloğlu’nu değerlendirme almak için farklı zamanlarda aramışım. Ama ne konuştunuz 
derseniz bilemiyorum. Ogün Samast hangi gün yakalanmıştı?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ogün Samast Cumartesi 
günü 20’sinde yakalandı, Samsun otogarında.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Saat kaçta yakalandı Hakan Bey?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 22:45 sıralarında.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Akşamleyin yani öyle mi? 
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KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yani onlarla yaptığım görüşmeler Hrant 

Dink kapsamındadır, doğrudur. Fikir alışverişi yapmışızdır, tekrar arz ediyorum, olay mahalli 
İstanbul olduğu için hem bizim jandarmanın bilgi alma ihtiyacı açısından, hem Genel 
Komutanlığı bilgilendirme açısından bu görüşmeyi yapmış olabilirim ama gerçekten ben 
kayda değer bir bilgi aldığımı hatırlamıyorum işin doğrusu o dönemde. Zaten aldıklarımızı da 
bilgi notu olarak yazmışızdır ne aldıysak. Onu da söyleyeyim yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Aycan Oktaylar’la 
20 Ocak günü yüz yüze herhangi bir görüşmeniz oldu mu? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yüz yüze mi dediniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet evet. Komutanlıkta 

Aycan Oktaylar’la herhangi bir şekilde bir araya geldiniz mi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Vallahi (??? 00:49:56 anlaşılamadı) Hakan 

Bey,  (??? 00:49:59 anlaşılamadı) 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hı hı. Şimdi şeyi 

soracaktım ben aslında, siz de girizgah yaptınız, 69.duruşmada telefon irtibatlarınızı izah 
ederken dediniz ki "Bu tür olaylarda zaten Genel Komutanlık direkt bizi arıyor, Hareket 
Merkezi ısrarlı bir şekilde genel komutana bilgi vereceğiz flash flash geçiyor alttan yazı, şey 
yapacağız doğal olan da bu zaten. Erdal Turna da İstihbarat Grup'ta C’de, ASAF’ta Tim 
Komutanı, çünkü İstihbarat Grup da, o muhtemelen harekete geçirmişlerdi İstihbarat 
Başkanı'nı harekete geçirmişlerdir ne oldu diye, çünkü ciddi bir cinayet bu. Ankara'dan 
araştırıyorlar herkes tanıdığını arıyor, işin doğrusu bu" şeklinde bir beyanda bulunmuştunuz. 
Genel Komutanlıktan kastınız nedir ve Hrant Dink cinayetine dair İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı yahut İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından 
raporlar hazırlandı mı ve hazırlandıysa bu raporlar bu hangi birimlere gönderildi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi Genel Komutanlıktan kastım 
İstihbarat Başkanlığı, bizim şeyimiz burası. Yani İstihbarat Başkanlığı Alay Komutanımızı 
aramış olabilir, Şube Müdürümüzü aramış olabilirler, zaten hep arz ediyorum bu telefon 
irtibatları bunun göstergesi zaten, hareket var ortada, (??? Anlaşılamadı 51:25) da 
hatırlıyorum, ama bu arada şunu söyleyeyim, 2-3 gün sonra, katil yakalandıktan sonra da 
zaten ben bu işle çok ilgilenmedim zaten. O günkü o (??? Anlaşılamadı 51:36) herkes ne bilgi 
alabiliyorsa alsınlar, Genel Komutanlık bize bastırıyor bilgi istiyor sağlıklı bir değerlendirme 
yapmak istiyor filan. Benim bütün telefonları ve çabam bu. Ama gerçekten, ya yazıldıysa bir 
bilgi raporu yazıldıysa bu kapsamda yazılmıştır onu söyleyeyim. Yani bu kapsamda onlar 
yazılmıştır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki genel itibari ile bu 
tür cinayetlerde yazılır mıydı?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bir daha söyler misiniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Duyamadık bir daha 

tekrar eder misiniz?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bir daha söyler misiniz anlayamadım 

efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu türden ciddi 

sonuçları olan cinayetlerde ve toplumsal olaylarda rapor hazırlanır mıydı kural olarak?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Kesinlikle. Tabi ki.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu durumda Hrant Dink 

cinayetine dair de mutlak surette bir rapor hazırlanmış mıdır?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Kesinlikle bir bilgi notu hazırlanmıştır. Yani 

kesinlikle bilgi notu hazırlanmıştır, elde mevcut bilgiler, ne varsa hazırlanmıştır. Mesela 
örnek vereyim, Nevruz olayı var değil mi mesela, polis bölgesindeki bütün olay ama 
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jandarma bölgesinden de katılım var, biz bunu sonuç olarak (??? Anlaşılamadı 52:49) 
akşamleyin yani, diyoruz ki bugün 100.000 kişi toplandı Kazlıçeşme meydanında, şu 
sloganlar atıldı, şu mesajlar verildi, şöyle olaylar meydana geldi, yüz kişi göz altına alındı, 
bilgi notu muhakkak çekiliyordur yani genelde.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi… Bir şey mi 
ekleyecektiniz?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yani bu kapsamda muhakkak çekilmiştir 
demek istiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hı hı. Aslında bu konuda 
daha önce de beyanda bulunmuştunuz, Serkan Özel’in bir beyanı var 11 Nisan 2017 tarihli 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğünde, geliyor mu sesim?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Cızırtı başladı ama, yavaş yavaş 
konuşursanız lütfen.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam. Serkan Özel 11 
Nisan 2017 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Ermenicilik faaliyetleri benim 
Tim Komutanı olduğum Aşırı Sağ Faaliyetler Timinin alanına değil, Bölücü Örgüt 
Faaliyetleri Timinin alanına girmektedir. Bu tasnifi Jandarma Genel Komutanlığı’ndan 
isteyebilirsiniz şeklinde" beyanda bulunmuş. Siz 18 Ekim 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü ifadenizde "Hrant Dink konusu benim görev yaptığım birimin değil ASAF 
biriminin görev alanına girmekteydi" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. Hamza 
Celepoğlu’nun sorgusunun yapıldığı 58. duruşmada da yine misyonerlik ve Ermenicilik 
faaliyetleri kapsamında sorulan sorulara Hamza Celepoğlu yanıt vermiş, "Ermeniciliğin hangi 
faaliyetlere girdiğini bilemem fakat misyonerlik faaliyetleri bölücü örgüt faaliyetleri 
kapsamında değerlendirilirdi" demişti. Siz araya girmiştiniz söz almıştınız, demiştiniz ki 
"Misyonerlik faaliyetleri ASAF kapsamında takip edilir, bu emniyette de böyledir, bildiğim 
kadarıyla MİT’te de böyledir, yanlış anlaşılmaya sebep verilmesin" demiştiniz. Ermenicilik 
yahut da Ermenilik faaliyetleri Jandarma Genel Komutanlığında ve yanı sıra İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğünde hangi birim tarafından takip edilirdi? 
ASAF’ın mı BÖF’ün mü alanına girerdi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi siz bu soruyu sormasaydınız ben 
zaten açıklayacaktım. Bunun anlaşılması için müsaade ederseniz bir şey söylemek istiyorum. 
Şimdi siz, mahkeme belki şu anda  istemiştir bunu, daha önceden Genelkurmay, Jandarma, 
Emniyet ve MİT’te farklı farklı gruplar var ya terör örgütü grupları, bunlar karmaşıklık arz 
ediyordu bazen. En son bir toplantı yapıldı, bu çizelge oluşturuldu, bu çizelge belki istenmiş 
olabilir, hatta gidin İstihbarat Yönergesinin içerisinde de olabilir bu. Dolayısı ile aşırı sağ, 
aşırı sol, bölücü faaliyetlerde ne takip edildiği anlaşılır. Buradaki kafa karmaşıklığı şuradan 
kaynaklanıyor, çok açıkça arz edeceğim size; şimdi sorarak size cevap vermek istiyorum, 
Türkiye’de bağımsız bir Kürdistan kurmak istemek üzere silahlı bir örgüt faaliyet yürütüyor 
mu, bu ülkede? Yürütüyor değil mi netice itibari ile. İşte bölücü faaliyetler kapsamı 
içerisinde. Tekrar soruyorum, bu ülkede örneğin Kars, Ardahan’ı kopararak Ermenistan’a 
katmak istemek için silahlı bir terör örgütü faaliyeti var mıdır bugün bu ülkede? Yoktur. 
Tekrar ediyorum, bugün Karadeniz bölgesinde Rum Pontus devleti kurmak için faaliyet 
yürüten silahlı bir terör örgütü var mıdır? Yoktur. Dolayısı ile bölücü faaliyetler kapsamında 
takip edilecek bir şey yoktur. Karmaşıklık nereden geliyor, bizler istihbarat okulunda bölücü 
faaliyetler kapsamında derslerin içerisinde Ermenicilik faaliyetleri, Rum Pontus faaliyetleri 
anlatılır Hakan Bey. Buraya kadar anlaşıldı mı acaba?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet ama şu anda bir 
hışırtı var bir dakika durursanız eğer bu hışırtının sebebi ney?  

MAHKEME BAŞKANI: Özkan Mumcu mikrofonunu kapattırır mısın?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Devam edeyim mi?
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KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet devam edebilirsiniz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (???00:57:01 anlaşılamadı) Harp Okulunda 

bölücü faaliyetler kapsamında ders gören öğrencilere Ermenicilik ve Rum Pontusluk dersi 
anlatılır. Dedim ya burada, Ermenicilik kapsamında geçmişte Doğu Anadolu bölgesinde 
Hınçak ve Taşnak komiteleri anlatılır. Yani normal bir Ermeni vatandaşlarımız anlatılmaz 
orada. Çünkü o dönemde Hınçak ve Taşnak komitelerinin yaptığı eylemler vardı, 
(???00:58:21 anlaşılamadı) konmuştu. Ama şu anda düzenlemelerde ne var bilmiyorum. Bu 
kapsamda da Rum Pontus anlamında da, işte Rumculuk ve Pontusculuk anlamında bir kısım 
insanların ideallerinden bahsedilir. 

(??? 00:58:35 ses karışıklığı sorunu nedeniyle birden fazla kişi sorunu çözmeye dönük 
ayna anda konuşmakta olup, tam olarak anlaşılamamıştır)

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam devam 
edebilirsiniz.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Buraya kadar anlaşıldı mı efendim? 
Söylediklerim buraya kadar anlaşıldı mı acaba?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam. Şimdi devam ediyorum, dolayısı 

ile 18 yıldır ben istihbarat birimlerindeyim hep aktif alanda görev yapmış bir insanım, 
Ermenicilik faaliyeti diye bir faaliyet hiç takip edildiğini ben görmedim. Ama geliyorum 
şimdi, peki nerede takip ediliyor bu, azınlık faaliyetleri kapsamında takip ediliyor. Azınlıklar 
da benim alanımda değil. Daha çok bunlar bu zamana kadar misyonerlik kapsamında işte bu 
takip edilmişse edilmiştir, onu söylemek istiyorum sadece. Hatta bu konuda bir çok kendi  
içimizde de anlaşamıyoruz bu konuda zaten. Onu da söyleyeyim yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (??? Anlaşılamadı 1:00:16) İstanbul'da 

olsun Urfa’da olsun, Diyarbakır... Hiçbir yerde böyle zaten rast gelmedim ben yani. Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz 2008 yılından 

sonra kısım amiri olarak görev yaptınız değil mi İstanbul'da?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Evet evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Kısım amiri olarak 

görev yaptığınızda bütün BÖF, ASAF ve ASOF’un tüm çalışmaları sizin denetiminizden 
geçerdi. O dönemlerde Ermenicilik faaliyetleri adı altına evraklar tanzim edildi mi, sizin 
elinizden incelemenizden geçti mi, bu türden bir faaliyet takip edilir miydi, bir bilginiz var 
mı?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hayır, geçmedi, zaten şunu söylemek 
isterim ben bunu da yeri geldiği için söyleyeyim, memuriyet görevinde evet kendi 
ölçütlerimizle her zaman iş yapamayız ama yani zaten misyonerlik kapsamındaki, tepki 
toplayacağımı bilerek bunu, misyonerlik kapsamındaki faaliyetlerin ve bir kısım tarikat 
(???01:01:20 anlaşılamadı) faaliyet, tarikatçı olduğum için söylemiyorum, yanlış buldumq. 
ASAF’ın zaten çalışma sisteminde çok arkadaşımı eleştirmişimdir o dönemde ve terör 
örgütlerine yöneltmişimdir. Yani o dönemde mesela rahatsız oluyordum zaten ben, neyden 
rahatsız oluyordum, üç tane kuran kursu öğrencisi yatırıyorlar operasyon yaptık diye, 
kardeşim diyorum El-Kaide nerede, Hizbullah’a nasıl bakıyorsunuz, İBDA-C’ye nasıl 
bakıyorsunuz yani. Yani ben ağırlıklı olarak terör örgütleriyle çalıştırdım personelimi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink 
hakkında yaşarken açılan davaların görülmesi sırasında yaşananlar, yapılan protestolar, 
saldırı girişmeleri, adliye binaları önünde pankart açılması olayları, bu faaliyetler, bu 
eylemler İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat personeli tarafından takip edilmiş 
midir? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yani şimdi inanın... Size sadece bir şey 
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söylemek istiyorum bilsem bütün (???01:02:26 anlaşılamadı) söyleyeceğim ama ben takip 
etmedim, bunu biliyorum sadece çünkü ben ancak kendi personelimi biliyorum. Şöyle 
söyleyeyim ben size, hakikaten bizde kompartıman sistemi vardır, ASAF’ın elemanlarını 
bilmeyiz, çalıştığı alanları bilmeyiz, dinlemeleri bilmiyoruz yani mesela veya ASOF'un. 
sadece işte Şube Müdürlüğünde yaptığımız toplantılarda bile sadece bilinmesi gerek... 
"Komutanım bizim malum bir şahıs var kırsaldan gelen, biz bunu takip ediyoruz o faaliyete 
devam ediyoruz" "Tamam" deyip geçiştirilir. İl Jandarma Komutanı’nın huzurunda yapılan 
toplantılarda da, lütfen dikkat edin bu cümleme, her tim ayrı ayrı toplantı yapar, Organize 
Suçlar dahil olmak üzere. O yüzden bir şey diyemiyorum yani. Ama ben takip etmedim öyle 
bir şey. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son olarak sizin Okan 
Şimşek ile yapmış olduğunuz görüşmeden bahsedip ona dair bir soru soracağım. Siz Okan 
Şimşek ile Okan Şimşek beyanlarına göre 22 Mart 2008 tarihinde görüşmüş, bir araya 
gelmişsiniz ve Okan Şimşek bu görüşmeden bahsettikten sonra siz söz aldınız, "İstanbul’da 
Ünal Karaosmanoğlu albayım beni görevlendirmesi ile konuyu izah edeyim yeri geldiği için 
yoksa kendi ifademde mi söyleyeyim" şeklinde soru sordunuz, Mahkeme Başkanı da 
ifadende ayrıntılı belirtirsin demesi üzerine de beyanda bulunmadınız. Ünal Karaosmanoğlu 
sizin Okan Şimşek ile olan tanışıklığınızı bilmekte miydi? Ünal Karaosmanoğlu neden Okan 
Şimşek görüşülmesini istedi ve bu görüşmede ne konuştunuz ve bu görüşme sonrası Ünal 
Karaosmanoğlu’na bilgi aktardınız mı? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi o gün biliyorsunuz duruşmada 
savunmamı yaparken biraz nahoş mesele oldu, zaten dengem de bozuldu orada, yoksa ben 
bunları anlatacaktım orada onu söyleyeyim, söylemeniz de iyi oldu. Çünkü herkes, bu ülkede 
herkes hoşuna giden şeylerin konuşulmasını istiyor saçma sapan bir şekilde. Şimdi şöyle 
efendim; ben şubede oturuyordum, hatırlıyorum mevzuyu, nereden hatırladığımı da 
anlatacağım size, Aycan Yarbay ya oturduğumuz yere geldi ya bizi çağırtmıştı, Okan 
Şimşek’in İstanbul’a tayin olduğunu söyledi, ben bilmiyorum şahsen Okan’ın İstanbul’a tayin 
olduğunu,  ya tanıyanınız var mı falan dedi. Demek ki bu bir gündem olmuş yukarıda  ve ben 
Komutanım tanıyorum dedim ben Okan'ı, işte yine o dönemde yolsuzluk soruşturmalarında 
şöyle böyle filan olmuştu, tanıyorum ben arkadaşı filan hdedim. O zaman da yine söyledim 
mert bir arkadaş, benim açımdan öyle, halen de öyle yani. Ha öyle mi falan dedi bana Aycan 
Yarbay, evet komutanım dedim, ondan sonra, tabi ne (??? Anlaşılamadı 01:05:32) olduğunu 
şu anda hatırlamıyorum. Ondan sonra  kendisi herhalde Ünal Albay'ın yanına gitti ki tahmin 
ediyorum birazdan baktım beni aradılar Alay Komutanı seni çağırıyor dediler. Gittim Ünal 
Albayım (??? Anlaşılamadı 01:05:45), Aycan Yarbayım var, ya Muharrem sen bu adamı 
tanıyor musun falan dediler, tanıyorum dedim komutanım, nasıl tanıyorsun falan dedi, vallahi 
komutanım dedim o yolsuzluk soruşturması, ben o iki yıl Urfa’da çok sıkıntılı bir süreç 
geçirdim. Hem görevim (??? 01:06:02 Anlaşılamadı) hem de o iç kargaşa bizim enerjimizi 
mahvetti kahrolsun, ondan sonra, dedim komutanım o yolsuzluk soruşturmasında çok önemli 
meseleler vardı, komutanlar açısından da ilgilendiren konular vardı, o zaman Okan da doğru 
yerde durdu. Şu anda Diyarbakır Alay Komutanı var Ali Demir, o da doğru yerde durdu. 
Mesela Okan’ın amiri bir üsteğmen vardı yanlış yerde durdu, bana göre tabi yani, yanlış 
yerde durdu. O yüzden dedim yani çocuk hani genelde dürüst bir arkadaş olarak biliyorum 
ben bunu dedim. Ünal Albay böyle gözleri bir farklı bir şekilde baktı filan böyle hoşlanmadı 
cevabımdan, dedi... Okan orada mı şu anda?

SÖYLEYEN TESPİT EDİLEMEDİ: Yok. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam yani ilk defa duyacak çünkü bunu o 

yüzden, söylememiştim. Ya dedi bu dedi bu dedi Ermeni Diasporası’ndan para alıyormuş 
falan dedi, teşkilatı zor duruma sokacakmış dedi. Hatırlama sebebim şu... Efendim?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir daha tekrarlar 
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mısınız duyamadım ben.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ya dedi sen öyle diyorsun ama dedi bu 

Okan dedi Ermeni Diasporası’ndan dedi para alıyormuş dedi. O yüzden böyle milletin 
aleyhinde ifade verecekmiş falan gibi bir laf söyledi. Ben o işte yüzden hatırlıyorum 
söylediğimi, komutanım dedim benim tanıdığım Okan böyle bir kansızlık yapmaz dedim, 
para karşılığında böyle bir kansızlık yapmaz dedim. Hoşlanmadı, sonra dedi ki yani o zaman 
bir gidin bakın dedi, ne yapıyor ne yapmayı düşünüyor diyor, ondan sonra, bir  (???01:07:34 
anlaşılamadı)  da söyledi yani, ondan sonra, kötü bir düşüncesi yoktur umarım filan 
noktasında bir şeyler söyledi ve ben istemeyerek gittim, ama emir verdi komutan yani 
neticede, istemeyerek gittim,  yani işin doğrusu biraz da yoklama çek anlamında, ama ben 
(???01:07:53 anlaşılamadı)niye yoklama çekeyim yani. Ben gittim oraya aradım Okan’ı, 
zaten HTS kayıtlarında vardır, orada konuştuk, çocuk ihtiyarlamıştı, Okan, ya Okan ne var ne 
yok ne yaptınız aslanım ne oldu böyle çok büyük bir (???01:08:10 anlaşılamadı). Parantez 
açayım size bir de, burada çünkü meselelerin doğru anlaşılması için söylüyorum, Hrant Dink 
cinayeti ve bizim bu Hakkari’deki Şemdinli’deki Umut Kitabevi bombalanma meselesi bizim 
teşkilatta depresyon yaratan hususlar, ama olumlu anlamda depresyon yaratan hususlar. 
Ondan sonra birçok mesele biraz daha düzene girdi, ki bu konuda saatlerce sürebilir 
konuşmamız, zaten teşkilatın aksaklıkları ile ilgili yıllardır ben kendimi parçalıyorum 
efendim, bir sisteme adam gibi bir sisteme sokulması gerektiği konusunda, başaramadım yine 
o konulardan dolayı. Şimdi gittim ben Okan ile görüştüm, Okan dedim aslanım ne oldu 
dedim ya, sen dedim aklı başında bir insansın dedim yani bu meseleler nasıl açıldı başınıza 
açıldı falan. Çocuk aynen şunu söyledi, kısacası şu, komutanım biz bu haberi aldık, 
amirlerimize söyledik, bu meseleden sonra bize emir verilmedi ki ben başkasına devrettim 
falan dedi, ben sonradan hatırlıyorum, burada öğrendim bu çocuğun isminin Hüseyin 
olduğunu. Şey dedi fakat dedi komutanım sonra... Şeyi anlattı bana Ali Öz Albay galiba şey 
yapmış bunlara, bunlara baskı kurmuş, branştan çıkacaksınız kardeşim diye. Okan da diyor ki 
haklı olarak yani, dediğim gibi ilkeli bir arkadaş yani, komutanım ben yani hırsızlık 
yapmadım uğursuzluk yapmadım yani diyor, ben niye branştan çıkıyorum ki diyor yani 
şimdi. Orada bir baskı gördüğünü anlattı. Sonradan şunu anladım ben, (??? Anlaşılamadı 
1:09:44) Ali Öz ve Metin Albayın bu şekilde bunlardan ekarte edildiğini, işin uzman çavuş ve 
astsubaya yıkıldığını anlattı çocuk, mevzu bu. Morali çok kötü idi ve bir de hatırladığım şey 
şu, evladı, duygusal bir an olduğu için hatırladığım şey şu, hani söylesem kendisi kırılır mı 
bana bilmiyorum ama 17 yaşında bir evladı vardı, çünkü aynısını ben yaşıyorum şu anda bu 
şerefsizlikler yüzünden, 17 yaşındaki çocuk kendine zarar vermiş çocuk. Bunu hiçbir yerde 
bu zamana kadar söylememiştir bu. Kendine darbe atmış çocuk babası ile ilgili haberler 
çıktığından dolayı. Hüngür hüngür ağladı Okan yanımda benim,  hüngür hüngür ağladı. Okan 
dedim sen dedim abiciğim sadece sana şunu söylüyorum, gerçekten inandığın bütün değerler 
uğruna sadece ve sadece doğruyu söyle oğlum dedim, kimseyi korumayı falan düşünme 
dedim bak. Hakikatin üzerinde konuşun meseleyi dedim yani. Ben sadece bir abisi olarak 
onun, yaş olarak büyük olduğum içibunu tavsiye ettim, ayrıldık Hakan Bey. Bu aldığım 
bilgileri de gittim söyledim netice itibari ile. Okan şunu söyledi,  ben tabi Okan’a demedim ki 
sen diasporadan para alıyor musun filan diye. Ya Okan dedim böyle dedikodular falan mı 
çıkardılar hani ne oluyor falan deyince, komutanım dedi biri bin para dedi. Benim sağdan 
soldan para aldığımı söylüyorlar, yalan olmasın ama bakın yalan olmasın sanki yok ben 
Hrant'ın avukatlarından para alıyormuşum bilmem ne gibi saçma sapan, ama bak yalan 
olmasın, hayal meyal hatırlıyorum bunu yani. Çocuk çok rahatsızdı, onu söylemek istiyorum 
ve ben gitti bunu kendisine söyledim, komutanım çocuğun teşkilat aleyhinde yapmayı 
düşündüğü falan bir şey yok. Bu çocuk kendi derdine düşmüş, yakmışlar bu çocukları, almış 
bu bilgiyi, zaten eğer dedim hani bence bakın bu, bir insan bilgiyi alır duymazlar, söylemez 
kimseye saklar (??? Anlaşılamadı 1:11:43), alıyorsan söylüyorsan, söylemişsin zaten yani 
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şimdi ve askeriyede bizim bir harekat ismi vardır başarıdan faydalanma diye. Yani siz bir 
hamle yaparsınız, bir başarı vardır ve o başarıyı devam edebilmek için operasyona da devam 
edersiniz. Aslında başarılı bir iş yapılmış burada ama maalesef gitti yani adam, öldürdüler 
şerefsizce adamı yani. Durum bu Hakan Bey. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam peki. 
Sorularımız bu kadar.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Bir ara verelim, 2’de başlarız. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:38 itibariyle ara verildi. 
Sanık Erhan Tuncel müdafii Av. Erol Ayan'ın geldiği görüldü, yerine alındı.
Tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda 

SEGBİS aracılığıyla hazır olduğu görüldü.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:41 itibariyle devam olundu. 
MAHKEME BAŞKANI: Hazır mı Demirkale?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Burada Başkanım.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Sesimi alıyor musunuz efendim?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet size, çünkü arada 

avukat arkadaşlarımızla konuştuk özellikle bu Okan Şimşek ile yaptığınız görüşmede Aycan 
Oktaylar ve Ünal Karaosmanoğlu’nun size sarf ettiği sözleri farklı duyduğumuzu fark ettik, 
SEGBİS’te bağlantıdan kaynaklı. Okan Şimşek ile yaptığınız görüşmenin kendisi değil ama 
öncesi ve sonrası Aycan Oktaylar ve Ünal Karaosmanoğlu’nun sarf ettiği sözleri, yaptığınız 
görüşmeyi tekrar anlatır mısınız?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (??? 00.00.40 anlaşılamadı) anlatayım ben 
tekrar. Şöyle oldu ben (??? 00.00.50 anlaşılamadı) ya beni yanına çağırdı ya da arkadaşlarla 
oturduğumuz esnada Aycan Yarbayım yanımıza geldi, Okan Şimşek’ten bahsetti İstanbul'a 
tayin olduğunu söyledi, ben bilmiyorum şahsen İstanbul'a tayin olduğunu onun. Ya Okan işte 
malum Hrant Dink meselesinde (??? 00.01.10 anlaşılamadı) tayin oldu tanıyanınız var mı, 
biliyor musunuz dedi. Ben de tanıdığımı söyledim o esnada. Nasıl birisi dedi, İstanbul'da da 
anlattığım şekilde o yolsuzluk soruşturmalarında, şu andaki Diyarbakır Bölge Komutanı işte 
Ali Demir ve kendisinin o soruşturmalarda doğru yerlerde durduklarını, dürüst bir arkadaş 
olarak (??? 00.01.39 anlaşılamadı) Mert bir adam olarak tanıdığımı anlattım...

MAHKEME BAŞKANI: Muharrem Bey, bunun çözümünü zor olacak muhtemelen 
bir teknik şeye bakalım da netleştirmeye çalışalım konuşmanızı, unutmayın. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam bekliyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Yavuz Karakaya.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Buyurun efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Senin mikrofon yine açık sıkıntı oluyor, mikrofonu 

kapattırır mısın?
SANIK YAVUZ KARAKAYA:  Tamam efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Muharrem Bey baştan alabilir miyiz Okan Şimşek ile ilgili 

konuyu?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şu anda efendim duyabiliyor musunuz?
MAHKEME BAŞKANI: Duyuyoruz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam. Efendim ben İstihbarat 

Şube’deydim, ya arkadaşlarla oturuyorduk ya da Aycan yarbay beni yanına çağırdı, onu 
hatırlamıyorum, fakat şöyle oldu Okan Şimşek’in İstanbul'a tayin olduğunu, bunu tanıyıp 
tanımadığımı sordular veya ortama sordular, ben de tanıdığımı söyledim. Nasıl birisi bu 
arkadaş diye sorduklarında İstanbul'da size teferruatlı anlattığım şekilde Urfa'daki 
çalışmalarımızda müşterek faaliyetlerimizin olduğunu, orada yürütülen yolsuzluk 
soruşturmalarında, ciddi sıkıntılı hususlar vardı rütbeli personellerle ilgili, doğru yerde 
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durduğunu, başındaki Kurmay Binbaşı Ali Demir, şu anda Diyarbakır Alay Komutanı, 
onunla birlikte aynı şekilde doğru yerde durduğunu, hatta bir tane üsteğmen var onun amiri, 
onun da yanlış yerde durduğunu anlattım. Yani arkadaşı ben mert ve dürüst bir insan olarak 
tanıyorum dedim.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ondan sonra tamam dediler bana. Sonra 

herhalde Alay Komutanımızın yanına gidip bunları söyledi ki, herhalde o gündü muhtemelen 
beni çağırdı Ünal Albay. Aycan Yarbay da orada idi, dedi ki Muharrem sen dedi onu 
tanıyormuşsun Okan’ı dedi. 

MAHKEME BAŞKANI: Ünal Karaosmanoğlu mu soruyor bunu?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ünal Karaosmanoğlu soruyor.
MAHKEME BAŞKANI: Aycan Yarbay da orada mı aynı esnada?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tabi tabi, demek Aycan Yarbay bunu 

söyledi ki ondan beni çağırttı ağzımdan duymak istedi muhtemelen. Aynı anlattığım şekilde 
ona da anlattım yani, fakat şuna baktım dedi ki sonra böyle pek ikna olmamıştı hatta, ya dedi 
bu dedi Ermeni Diasporası’ndan para alıyormuş, teşkilat aleyhinde konuşacak mıymış ya da 
amirleri ile ilgili, bu bağlamda bir şey söyledi.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bunu söyleyen Ünal 
Karaosmanoğlu muydu Aycan Oktaylar mıydı?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ünal Karaosmanoğlu söyledi, o söyledi. 
Ben de şunu aynen hatırlıyorum o cümlemi, komutanım dedim benim tanıdığım Okan bu tür 
hani para tarzı gibi meselelerde böyle bir kansızlık yapmaz dedim, aynen bunu söyledim. 
Sonra dediler ki sen bir Okan’la git görüş, hem bir yoklama çek tarzında hem de hakikaten ne 
yapmayı düşünüyor, çalışacak mı emekli mi olacak, ondan sonra, bir sıkıntısı var mı 
kapsamında da bir gönderdiler beni gönderdi beni daha doğrusu. Aslında ben rahatsız oldum 
işin doğrusu ama mecburen gittik yani. İşte HTS kayıtlarında gözüktüğü şekilde aradım, 
buluştuk Çekmeköy’de bizim, o Sarıgazi’ye yakın bir yer, oturduk orada ve oradan bir 
samimiyetimiz var Okan’la bizim biliyorsunuz, Okan dedim abiciğim ne oldu siz nasıl 
düştünüz bu tongaya dedim yani, nasıl haber aldınız bu konuları falan. O yine bana az çok 
duyduğum şekilde meseleleri anlattı, komutanım bilgiyi aldık, amirlerimize ilettik, ondan 
sonra bu konunun üzerine bir şekilde yatıldı, başkasına devredildi bu konu, ben dedi ondan 
sonra bu konuyu takip etmedim dedi. (??? Anlaşılamadı 06:24) dedi ondan sonra, bu konular 
da patlayınca dedi soruşturma açılmış, bu soruşturma adli soruşturma mı idari soruşturma mı 
tam ben şu anda onu bilmiyorum, idari soruşturma da  olabilir. Komutanım diyor biz bunları 
söylememize rağmen diyor, herkes önce bu potaya girdi, sonra diyor bizim üstümüzdekileri 
aldılar uzman çavuş ile beni yaktılar dedi çocuk. E nasıl oldu dedim sonra, sonra dedi bize 
işte komutanımız alay komutanımız bize dedi ki şey yapın, branştan ayrılmak için dilekçe 
verin demiş.

MAHKEME BAŞKANI: Ali Öz mü söylemiş bunu? 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Ali Öz mü söylemiş bunu, Ali Öz?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet ben öyle hatırlıyorum onu, evet. O da, 

hani Okan’ın tarzını da tanıdığım için ben, o şunu demiş yani, komutanım ben hırsızlık 
yapmadım, yolsuzluk yapmadım, uğursuzluk yapmadım, ben niye dilekçe veriyorum ki kendi 
kendime branştan ayrılıyorum. Çünkü bizim teşkilatta şöyle bir şey vardır efendim, 
istihbarattan ayrılana pek iyi gözle bakmazlar işin doğrusu bizde, bir hırsızlık uğursuzluk 
yapmıştır diye. Bir de doğru yani şimdi insan doğru bir şey yaptığıysa niye ayrılsın ki kendi 
kendiliğinden. Neyse, bunu söyledi efendim, ondan sonra, e dedim (??? SEGBİS'ten gelen 
gürültü nedeniyle anlaşılamadı 00.07.45) Devam edeyim mi?

MAHKEME BAŞKANI: Şükrü Yıldız mikrofonun açıksa kapatır mısın?
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SANIK ŞÜKRÜ YILDIZ: Bende, mikrofon yok bende. 
MAHKEME BAŞKANI: Sesin geliyor ama oradaki görevliye söyle mikrofonu 

kapatsınlar, sesler karışıyor. Muharrem Bey devam edin siz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (??? Anlaşılamadı 08:116) şöyle, tabi çok 

kötü idi morali. Bir de diyor komutanım anlamadığım bir şekilde beni aldı bu teşkilat diyor  
İstanbul'a tayin etti diyor, kim neye hizmet ediyor anlamıyorum diyor, çok kahırlı idi çocuk 
yani, çok kahırlı idi. Ya ben buna tabi moral vermeye çalıştım o arada. Tabi Ünal Albay'ın 
söylediği şeyi açıktan söyleyemeyeceğim için ona, ya dedim böyle çok da dedikodu 
çıkartıyorlardır herhalde dedim ben buna. Onu deyince o da dedi ki komutanım dedikodunun 
biri bin para dedi, bir sürü şey konuşuyorlar dedi. Ben sanki dedi Hrant... Bakın burayı şerh 
koyarak söylüyorum, ben sanki Hrant tarafından, ben sanki onu avukatlar diye aklımda kaldı, 
Hrant tarafından para alıyormuşum komutanım, şunu yapıyormuşum, Allah kahretsin filan 
diye çocuk kahırda bulundu yani şimdi. Arz edebiliyor muyum ne demek istediğimi. Yani 
onu bana Ünal Albay'ın Ermeni Diasporası’ndan para alma meselesini o çocuk da 
Ermenilerden para alıyor, insanların aleyhinde ifade veriyor tarzında bir şey konuştu. Ya 
dedim Okan ben seni tanıyorum abiciğim, sen dedim şey yapma falan. Neden bu kadar bunlar 
benim aklımda kaldı, hüngür hüngür ağladı  çocuk (??? Anlaşılamadı 09:33). Neden ağladı? 
17 yaşında oğlu var bunun, bu oğlu kendine zarar vermiş, o haberler çıktı ya efendim bir 
sürü, çocuk kendini böyle bir çizmiş, orada da gerçekten o iri yarı adam hüngür hüngür çocuk 
gibi ağlayınca bana gerçekten çok dokundu. Parantez açıyorum aynı şeyi ben yaşıyorum şu 
anda, benim kızım da kalp hastası oldu bu alçak haberler yüzünden aynı şekilde. Neyse, ben 
ona dedim ki zaten bilmiyorum, HTS kayıtlarında bellidir, ben onu da göremedim halen, 
20-25 dakika anca oturduk herhalde. Bak kardeşim dedim ben sana dedim bir abi tavsiyesi 
olarak söylüyorum, kimseyi koruma kastı ile hareket etme, inandığın değerler uğruna da 
doğru neyse sen onu söyle dedim oğlum. Bunu söyledim efendim. Ondan sonra da döndüm 
bu aldığım bilgileri ilettim, bu kadar. 

MAHKEME BAŞKANI: Anlaşıldı.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bunu kime söylediler, bunu yukarıdan mı 

böyle bir şey, duyum geldi bunlara sordular bilmiyorum ben. (??? Anlaşılamadı 10:33)  öyle 
inanıyorum, belki de İstihbarat Başkanlığından sormuşlardır bunu, bak böyle böyle 
dedikodular var diye ya da başka bir yerden duymuştur bunu bilmiyorum yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz yapılan 
görüşmeyi sonrasında Ünal Karaosmanoğlu’na mı, Aycan Oktaylar’a mı her ikisine birden 
mi ilettiniz?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bir daha söyler misiniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Okan Şimşek ile 

yaptığınız görüşmeyi sonrasında Aycan Oktaylar’a mı, Ünal Karaosmanoğlu’na mı, yoksa 
her ikisine birden mi aktardınız?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Vallahi hatırlamıyorum ama tahminim, 
Ünal Albay'ın tarzıdır genelde, çıkmışımdır muhtemelen, ikisine de çıkmışımdır diye 
düşünüyorum, hani tarzımız genelde öyleydi çünkü, çıkmışımdır diye düşünüyorum yani. 
Ama bakın hatırlamıyorum yalan olmasın. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, peki. 
MAHKEME BAŞKANI: Teşekkürler.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Başkanım bir şey arz edebilir miyim size?
MAHKEME BAŞKANI: Talep varsa talepleri sonra alacağız çapraz sorguya devam 

ediyoruz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: O zaman efendim talep değil de ben tabi 

burada şu anda sanığım, konumumu biliyorum ama eğer uygun gördüğünüz bir dönem olursa 
İl Jandarma Komutanı'nın, İstihbarat Şube Müdürü'nün  (??? 00.11.45 anlaşılamadı) 18 yıl bu 
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ülkeye hizmet etmiş bir insan olarak tecrübelerimi de anlatmak isterim, şu sebepten; maddi 
hakikatin ortaya çıkması için, yani uygun gördüğünüz bir zamanda anlatmak isterim. 

MAHKEME BAŞKANI: Bunları yazılı olarak gönderebilirsin, daha da sağlıklı olur 
diye düşünüyorum SEGBİS’te çünkü çözümde de sıkıntı oluyor daha sonra. Hem daha derli 
toplu olur.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Eğer size faydası olacak bir şeyse yazarım, 
erinmem yani. 

MAHKEME BAŞKANI: Beyan vermek de senin ihtiyarında olan bir şey, istediğin 
zaman yazıp gönderebilirsin, alır, okur, inceleriz, değerlendiririz.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam, teşekkür ediyorum.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Ali Barış Sevindik. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU:  11 Ağustos 2016 tarihli 

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 2003 ila 2008 yılları arasında İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube’de görevliydim demişsiniz. 2003 yılında hangi tarihte İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı’nda göreve başladınız ve 2008 yılında hangi tarihte İstanbul İstihbarat 
Şube Müdürlüğü göreviniz sona erdi?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK :  2003 yılının genel atamaları ile geldim, siz de 
bilirsiniz bizim genel atamalarımız genelde Temmuz, doğu batı durumuna göre Temmuz, 
Ağustos aylarında ilişik kesilip mehil müddeti ile  katılma olduğu için ya Temmuz sonudur 
ya Ağustos’tur yani tam gün tarih şu an için veremeyeceğim ama Temmuz Ağustos aylarında 
geldim. 2008 yılında da genel atamalarla tayin oldum, yine ilişik kesim tarihimiz doğu batı, 
bir kaymalar oluyor beş on günlük on beş günlük, Temmuz başıdır o da muhtemelen, ilişik 
kesme tarihim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı tarafından 2007 yılı dönemi güncel telefonunuz olarak 9 adet telefon numaranız 
olduğu bildirilmiş. Bu numaralardan 6 adeti şu şekilde; 5053489046, 5053489146, 
5332430791, 5377931516, 5322828817 ve 5062044649. 2006-2007 yıllarında sizin 
kullanımınızda olan hatlar bu hatlar mıydı?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: 9146 olan, 505’li, onu anneme vermiştim annem 
kullanıyordu, 506’lı telefonu da daha sonra eşim olacak hanıma vermiştim, o kullanıyor.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kaçla bitiyordu 4649’la 
biten? 

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: 506 ile başlayan. 506’lı başka yok zaten. Sonuç 
itibari ile 3489046’yı gözaltına alındığım güne kadar faal olarak kullandım, onu hala da 
kullanıyor idim, yani göz altından sonra bitti, 2430791 kullanmadım 533’lü, 537 1516 sonu 
ile biten telefon da devletin telefonu idi, resmi telefon, onu da kullandım. Diğer o 38’li 
telefon da kapatılmış zaten 1 Ağustos 2008’de, onu hatırlamıyorum yani kim kullanıyordu 
onu da hatırlamıyorum açıkçası, ben kullanmıyordum diye biliyorum. Çünkü sonuçta 
devletin bana tahsis ettiği telefon bir tane olduğu için, birden fazla telefon tahsis etme şansı 
yok, öyle bir numarayı da aldığımı hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 5322828817 nolu hat?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Onu bilmiyorum yani ben öyle bir numara 

kullanmadım. Dökümüne de baktım, dökümünde de pek bir şey görmedim, beni ilgilendiren 
bir şey görmedim. Ben de kullanmadım ama bilemiyorum tabiki şu anda yalan da 
konuşmayalım.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu hat Jandarma Genel 
Komutanlığı’na ait olup görev telefonu olarak tahsis edilen...

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Görev telefonum 1516, 537’li olan numara. 537 
1516 sonu biten var ya o numara, onu kullanıyordum.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Anladım, çünkü orada 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 15/05/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
  

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

gelen yazışmalarda iki tane hat var Jandarma Genel Komutanlığı tarafından size tahsis 
edilmiş görünen...

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Bana iki hat tahsis edilemez çünkü zaten hat 
sıkıntımız vardı, yani biraz önce ve dün de arkadaşlar da beyan ettiler, şimdi 30’a yakın 
bildiğim kadarıyla unsurumuz vardı, her unsura bir telefon veremiyorduk. 20 civarında bir 
telefon gelmişti, hatta bazı unsurlara vermiyorduk, değiştirin kullanın şeklinde yapıyorduk. 
Böyle bir ortamda benim iki tane hat alıp da diğer arkadaşların zaten eksik olan hatlarını 
engelleme gibi bir şeyim söz konusu olamaz zaten yani. Onun için o muhtemelen bir 
arkadaşımdadır, gruptan bir arkadaştadır eğer bizim terör kısmında tahsisli bir hat ise, şu anda 
onu da hatırlamıyorum yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin kullanımınızda 
olduğu değerlendirilen 5053489046 numaralı hattan 19 Ocak 2007 tarihinde Aycan Oktaylar 
sizi saat 11:56’da aramış 28 saniye görüşme yapmışsınız. Bu esnada sizin kullanımınızda 
olduğu değerlendirilen hat Hadımköy’den sinyal almış. 13:00, 13:20, 13:21 saatlerinde Hakkı 
Tutkun’u aramışsınız. Bu görüşmeleri yaptığınız esnada hattınız Beylikdüzü’nden sinyal 
almış. Saat 13:45’te Servet Yeğli’yi aramışsınız ve bu görüşmeyi yaptığınız sırada da hattınız 
Yakuplu’dan sinyal almış ve yine Servet Yeğli adlı kişi ile gün içerisinde 8 ayrı telefon 
görüşmesi daha yapmışsınız. Hakkı Tutkun İstanbul İl Jandarma Komutanlığı personeli 
midir?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve hangi kapsamda 

konuşmuşsunuzdur?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi öncelikle bir konuyu düzelterek 

başlayayım. Şimdi görüşmelere baktığınızda bu telefon dökümleri şu şekilde gelir, bunu bilgi 
olsun olarak söylüyorum, telefonunuza aldığınızda yes tuşuna bastığınız anda dakika 
dönmeye başlar. Bu çalma süresi bu dakikanın içindedir. Eğer telefon karşı taraf cevap 
vermezse, daimi çalıp da en son ulaşılamıyor diye mesaj geliyor ya bu süre 52 saniyedir. 
Yani 52 saniye kadar olan görüşmelerin bir kısmı görüşme olmayabilir, bunu bilgi olarak 
söylüyorum size. İkincisi; ben İstanbul'a görevli olarak geldiğimde ilk önce Asayiş Çıkar 
Amaçlı Suçlar Kısım Amiriydim. Hakkı Tutkun, Asayiş Çıkar Amaçlı Suçlar’da görevli bir 
astsubay arkadaştır. 2005 yılında Asayiş Çıkar Amaçlı Suçlardan Terör kısmına tayin oldum. 
Tahminim Beylikdüzü... Hakkı Tutkun bir bilgi sormak için beni aramış olabilir, çünkü 
oranın Kısım Amirliğini yaptığım dönemde bayağı bir operasyonel faaliyetleri icra ettik, bilgi 
birikimim bayağı iyiydi, bir şey sormak için, bir konu için aramış olma ihtimali vardır Hakkı 
Tutkun’un veya benim onu, yani başka bir şey olamaz Hakkı Tutkun'la.  Servet Yeğli, o 
yanlış yazılmış Servet Yağcı o, soy ismi, Servet Yağcı benim annemdir, annem ile yaptığım 
görüşmelerdir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 
sabah saatlerinde neredeydiniz, saat 11:56 ile saat 14:12 saatleri arasında Hadımköy, 
Beylikdüzü, Yakuplu, Haramidere’de bulunma nedeniniz neydi?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi, Hakan Bey o bölgeler bizim bölgelerimiz, 
Jandarma bölgesi. Niye oradayım diye sorarsanız şu an için buna cevap verme şansım yok, 
hatırlamıyorum yani mutlaka bir göreve gitmişim, birini denetlemeye gitmişimdir, karakola 
gitmiş olabilirim, karakol ile ilgili bir şey olmuş olabilir, bir idari tahkikat olabilir yani bunu 
o kadar çok çeşitlendirebilirim ki o bölgeye gidiş sebebimi. Sonuçta kendi bölgemiz olduğu 
için çeşitli olaylar oluyor, görüşme yapmaya gitmiş olabilirim, bir elemanla buluşmaya 
gitmiş olabilirim, tam olarak şu an için bir cevap veremeyeceğim buna yani şu sebepten 
gittim demem çok zor.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz Kısım 
Amirisiniz, Kısım Amiri olarak bu sıfatınızla da elemanlarla görüşme yapan, alanda çalışma 
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yürüten birisi miydiniz?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şöyle, özellikle Çıkar Amaçlı Suç Kısmında 

Kısım Amiri iken subay sayımız fazla yoktu, iki subaydık. Bir ben vardım bir de Hasan 
Hüseyin Erkmen isimli bir subay arkadaşım vardı. Doğal olarak bir de Çıkar Amaçlı Suçlar 
para ile ilgili konular olduğu için ağırlıkla, elemanlarla görüşmelerde bilgi toplamalarda biz 
daha aktif rol aldık. Terör Kısmına geçtiğimde emrimde üç tane subayın olması, bunların 
ikisinin de benimle aynı rütbede, yüzbaşıydım, Muharrem de yüzbaşı idi, Mehmet Ulutaş 
vardı Sol Kısıma bakan o da yüzbaşı idi, Serkan da Üsteğmendi sonuç itibari ile, subay 
olması sebebi ile bir de yaşadığım ailesel bazı sorunlar sebebi ile Terör kısmı ile ilgili çok 
elemanla görüşme yapmadım. Ama Çıkar Amaçlı Suçlar bölümünde çok görüştüğüm kişiler 
olmuştur. Hatta bunların bir kısmı ile de oradan ayrıldıktan sonra dostluklar oluştuğu için, 
çünkü her görüştüğünüzü eleman kaydetmiyorsunuz. Sizinle konuşuruz, bir bilgi alırsınız, 
örnek veriyorum bir kamu kurumundasınızdır, bir avukatsınızdır bunu size kaydetmeyiz, sizi 
eleman yapmayız, ama abi şu konu vardı, ne vardı diye sizden ufak tefek bilgiler alabiliriz. 
Onun için bunların bir kısmı da dostluk üzerine kurduğumuz için bunlarla da görüşmelerim 
eleman kapsamında görüşme gibi, görüşmüşümdür. Yani ben 2005’ten sonra Çıkar Amaçlı 
Suçlarla ilgili görüştüğüm kişilerin bir çoğu ile kopmadım. Çünkü eleman, kayıtlı eleman 
statüsünde değillerdi, dostluklar üzerine bilgi veren insanlardı, arkadaşlıklarımdı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine kullanımınızda 
olduğu belirtilen 5053849046 numaralı hat 19 Ocak 2007 tarihinde 14:42 ila 15:38 saatleri 
aralığında 56 dakika Merkez Efendi, Yılanlı, Ayazma Sokak No:23 adresinde bulunan baz 
istasyonundan sinyal almış.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hattınızın bu saatler 

aralığında Zeytinburnu'ndan sinyal almasının nedeni nedir?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi ben o günün dökümüne baktım, o gün 

Mümin Keleş ile bir görüşmem var, Ali Çavuş ile bir görüşmem var, yanlış hatırlamıyorsam, 
diğer telefonum da da görüşmem var çünkü, aynı gün o saatler arasında. Ali o dönem yine 
yanlış hatırlamıyorsam Tercüman Gazetesi’nin altında Mitsubishi bayisi vardı. Tercüman 
binası var ya Zeytinburnu'nda efendim, oranın sahibi idi. Mümin de oraya takılan doğulu bir 
arkadaştı. Onlarla, muhtemelen onlarla buluşup bir yemek yemiş olabilirim yani açıkçası bu 
çünkü benim Merkez Efendi’de bir köfteci vardı, yanlış bilmiyorsam, o köftecide birkaç 
yemek yediğim var, o güne denk geldi mi gelmedi mi onu bilmiyorum ama yani benim 
Zeytinburnu'nda bir o görüşmem, bir o arkadaşlarım vardı bir de poşet fabrikası olan Mehmet 
Berk diye bir arkadaşım vardı, ona giderdim başka Zeytinburnu'na gittiğim vaki değildir yani 
gidiş sebebim mutlaka bu ikisinden biri ile görüşmektir.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetin işlenmesinden 
sonraki saatlerde siz saat 15:36’da Muharrem Demirkale’yi aramışsınız 120 saniye, saat 
15:38’de Serkan Özel’i aramışsınız 146 saniye ve ardından da saat 15:41’de Aycan Oktaylar 
aramış 107 saniye süren telefon görüşmesi yapmışsınız. Hrant Dink’in öldürülmesinden kısa 
bir süre sonra sizin kullanımınızda olduğu belirtilen hattan Muharrem Demirkale, Serkan 
Özel ve Aycan Oktaylar art ardına aranmış. Bu görüşmeleriniz Hrant Dink cinayetine mi 
dairdi?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Yüzde doksan öyledir. Çünkü biri Böf Bölücü 
Faaliyetler Kısım Amirim, biri Aşırı Sağ Faaliyetler Kısım  Amirim, konu Ermeni bir 
gazetecinin öldürülmesi, misyonerlik kapsamında da düşünülüp bilgimiz olabilir, Serkan 
Özel için, diğer Ermenicilik veyahutta işte bölücülük olarak düşünüp Muharrem’in bilgisi 
olabilir, ayrıca Muharrem’in şöyle bir özelliği de vardı; Emniyetle, özellikle Emniyetin 
Terörle ve İstihbarat kısmı ile iyi ilişkileri olan, arkadaşlıkları olan bir insandı, oradan bilgi 
alması bize göre nispeten çok daha kolaydı. Bir bilgi al, ne oldu ne bitti babında bir 
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görüşmedir ve Aycan Oktayları da aldığım bilgiyi, ilk bilgileri bilgi vermek şeklindedir. 
Tahmin ediyorum bu görüşmeleri yaparken de yola çıkmışım, İl Jandarma’ya doğru 
geliyorum, hızlı bir şekilde. Çünkü biraz önce Muharrem ile yaptığınız, belki soru olarak 
soracaksınız ama ben şimdi konusu, yeri gelmişken söyleyeyim, bir bilgi notu yazmak 
gerekecekti bu konuya. Bununla ilgili de bilgileri toparlama anlamında veya işte arayın 
Emniyeti, bağlantı sağlayın nedir bu konu bir öğrenin, bilgi verin, bunu isterler bizden 
babında bir çalışma, görüşmedir bu.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki ne konuştuğunuzu...
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Bilgi notu konusunu arz edeyim, onu söyleyeyim. 

Şimdi... Efendim?
 KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ne konuştuğunuzu 

hatırlıyor musunuz peki, Muharrem Demirkale, Serkan Özel ve Aycan Oktaylar ile?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Yok, Hakan Bey 11 yıl geçmiş bir konudan 

bahsediyoruz. Olayın soruşturma safahatında biz yokuz, hiçbir yerinde biz yokuz. 26 
Temmuz’a kadar bizim bu konu ile ilgili ismimizin geçtiği bile ki dosyaya baktığınızda da 
Mart’a kadar haberi olmayan insanlarız. 11 yıl üzerinden benim üzerimden o kadar büyük 
olaylar geçti ki veya bir çok arkadaşımın başından bir çok olaylar geçti ki. Yani size örnek 
olarak söyleyeyim yanlış anlamayın, şuradan üç yıl önceki adliyede görevli bir avukatsınız, 
adliye ile ilişkisi olan bir insansınız, üç yıl önce Selim Kiraz’ın katledilmesi olayında o gün 
neler yaptınız diye sorsam siz bile eksik bilgi verirsiniz ki üç yıl geçmiş üzerinden. Alakanız 
olmadığı için. Bizim de konu ile alakamız yok, 11 yıl geçmiş doğal olarak içeriğini 
hatırlamıyorum, gerçekten hatırlamıyorum yani bunu şey olarak söylemiyorum birilerini 
gizlemek derdinde değilim yani. Hatırlasam da söylerim niye söylemeyeyim, çünkü işin 
gerçekten hiçbir yerinde yokuz, İstanbul İl Jandarma olarak emin olun bu olayın hiçbir 
yerinde yokuz. Ne Ogün’ü gördük, öncesinde ve sonrasında, ne Ogün’ün abisi babında 
nitelendirilen Yasin Hayal’i, Erhan Tuncel’i hiçbirini görmedik ki, hiçbirinin hiçbir yerinde 
ne ifadesinde bulunduk ne bir yerinde bulunduk. Bulunsak az buçuk bir şeyler hatırlarız, az 
buçuk bir şeyler söyleriz, bütün arkadaşlarım için söylüyorum. Ama şu anda hiçbir yerinde 
olmadığımız için doğal olarak bir çok şeyi unutmuş durumdayız, içerik anlamında. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bilgi notu dediniz.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Bilgini notunu söyleyeyim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: İleriki sorularda da onu 

soracaktım ama yeri gelmişken (??? Anlaşılamadı 28:45)
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Söyleyeyim, şimdi efendim Jandarma Genel 

Komutanlığı’nda iki çeşit bir sistem vardır, iki çeşit dediğim istihbarat için. Bir aldığımız 
duyumlar vardır. Bu duyumları jandarma entegrasyon sistemi olan JEİS sistemine yazarız. Bu 
sisteme yazdığımız bilgi hiçbir şekilde silinmez, silemezsiniz. Duyumun metni, ana konusu 
üzerinde ufak tefek değişikler yapabilseniz dahi, işte kimden alındığı, hangi örgüt ile alakalı 
olduğu bölümlerini hiçbir şekilde elleme şansınız yoktur, bir kere girmişizdir bitmiştir. 
Çekmesiniz bile açık, çekilmemiş duyum olarak durur orada. Bir de bilgi notu sistemimiz 
vardır, bilgi notu toplumsal infial yaratacak, İstanbul için, Anadolu için de basında çıkması 
muhtemel, çünkü İstanbul'da her olay basında çıktığı için İstanbul'daki ağırlık toplumsal 
infiale bakar, Anadolu şehirlerinde ise basında çıkması muhtemel olaylar Jandarma Genel 
Komutanlığına arz edilirken sıkıntı yaşamamak için Jandarma Genel Komutanlığı Harekat 
Merkezindeki nöbetçi personelin bunu arz ederken Genel Komutanın veya Kurmay 
Başkanının sorduğu soruları cevap vermesi maksadı ile yazılmış bir sayfalık iki sayfalık 
kaydı olmayan yani evrak kaydı olmayan, imzası olmayan yazıdır. Yani bu yazı yazılır, 
ondan sonra çekilir sistemden, ondan sonra da atılır. Kaydı yoktur bilgisayara da girmeyiz biz 
bunu. Bu sadece orada rütbeli işte binbaşının, yüzbaşı veya yarbayın Genel Komutanın 
karşına çıktığında komutanım işte İstanbul’da, örnek olarak söylüyorum, HSBC Bankası 
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bombalanmış bu bombalama şurada olmuş şöyle olmuş, böyle olmuş gibisinden bilgi 
vereceği, onun da sorduğu soruların karşısında cevap verebileceği bir not anlamındadır. Bu 
şekilde bir not mutlaka çekmişizdir ama bunun bir kaydı yoktur. Yani orada duyum değil 
yani bu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant cinayetine 
dair hazırlanan rapor JEİS dediğiniz sistem üzerinden merkeze iletilmemiş midir?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Hayır o iletilmez, o duyum çekeriz oradan. Orada 
bilgi notu yoktur, yani şunu deseniz olur; Hrant Dink cinayeti oldu, efendim ertesi gün 
yakalandı diye biliyorum Ogün Samast...

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Ogün Samast’ın yakalanmadığı farzı muhal 

edelim, aradan iki üç gün geçti biz bir bilgi aldık, İstanbul'da dedik ki Hrant Dink cinayetini 
işleyen Karadeniz’den gelen bir çocuğun olduğu bilgisi alınmıştır demiş olsaydık şayet bunu 
JEİS’te görürdük, bu bir duyumdur çünkü, bu çalışılması gereken bir duyumdur ama böyle 
bir şey yok yani böyle bir bilgimiz de yok zaten. Bakın tahmin ediyorum soruşturmada 
görmüştürsünüzdür Trabzon'un çektiği bir duyum, o JEİS’te vardır ama bizimki yoktur, 
çünkü biz İstanbul'da Şişli’de, muhtemel içerik olarak söylüyorum, işte Hrant Dink isimli bir 
Ermeni gazetecinin vurularak öldürüldüğü, işte şu noktada öldürüldüğü, sanığın kaçtığı, sanık 
hakkında Emniyetin çalışmalar yaptığı şeklinde açıklayıcı bir bilgidir ve bu bilgi ile ilgili de 
daha fazla teferruat alabilmek için Emniyetten aldığımız bilgi kırıntıları vardır içinde. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki emniyet ile 
görüşmeler yapılmış, oradan da muhtemelen bilgi talep edilmiş...

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Resmi bir talep değil.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sözel de olsa cinayete 

dair bir bilgi, bir görüşmeler gerçekleşmiş. Bütün bu görüşmeler sonrası elde edilen bilgiler 
de mi yazılmaz ve merkeze gönderilmez?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Yok çünkü... Bakın şöyle bir şey söyleyeyim; 
olayı aydınlatmaya yönelik bir duyum olmuş olsa idi bu yazılırdır zaten. Bu sadece Genel 
Komutana bilgi vermek maksatlı yazılmış bir bilgidir. Yani bir de ertesi gün yakalandı yani 
çalışmak için bir şansımız, zamanımız da olmadı. Çalışmak için zamanımız olabilir o zaman 
çalışırsınız üzerinde, konunun üzerinde çalışma yaparsınız geçer. Bir de şöyle bir konu var; 
takdir edersiniz Hrant Dink gerek ikametgah olarak, gerek çalışma yeri olarak ve katledildiği 
yer olarak hepsi polis bölgesi, Jandarma bölgesi değil, Jandarma bölgesi olsa doğal olarak 
soruşturmayı da biz yapacağız, doğal olarak araştırmayı da biz yapacağız, o zaman duyum 
çekme olasılığımız daha yüksek olurdu. Olay polis bölgesinde olduğu için, zaten polis de 
çalışma yaptığı için bize ekstradan dışarıdan bir bilgi gelmesi lazım bunun için. Bir adamın 
demesi lazım ki, işte dosyada görüyorsunuz cezaevinden yazılan notlar, böyle bir not gelmesi 
veya bir tanesi gelmesi demesi lazım, abi Hrant Dink’in cinayetini işte Ogün işledi falan 
diyecek ki biz de ona göre iş yapacağız ki ertesi gün yakalandı, o sürede onun da olma şansı 
yok yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki merkezde Aycan 
Oktaylar’la bir araya geldiniz mi? Çünkü Ünal Karaosmanoğlu Sakarya civarında, Aycan 
Oktaylar’ın çok fazla telefon görüşmesi var Ünal Karaosmanoğlu ile. Ünal Karaosmanoğlu 
İstanbul’a dönüyor, İçişleri Bakanı, Adalet Bakanı, İl Emniyet Müdürü, Vali, Cumhuriyet 
Başsavcısı’nın olduğu toplantıya katılıyor ve muhtemelen o görüşmeler ve toplantılar birkaç 
gün boyunca da devam ediyor. Ünal Karaosmanoğlu o toplantıda iken kuvvetle muhtemel bu 
taraftan da aktarılan bilgiler var kendisine.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Muhtemelen.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz Aycan Oktaylar’la o 

tarihlerde değerlendirmeler yaptınız mı? Aycan Oktaylar’ın Ünal Karaosmanoğlu ile yaptığı 
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görüşmelerde siz onun yanında mıydınız? 
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK:  Şöyle...
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ünal 

Karaosmanoğlu'nun o toplantılar sonrası siz İstanbul İl Jandarma Komutanlığı’nda bu 
cinayete dair değerlendirme toplantıları yaptınız mı? Bu konuları açıklarsanız. 

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi şöyle, Ünal Karaosmaoğlu ile benim 
yıldızım hiç barışmadı. Doğal olarak ben onunla çok muhatap olan bir insan değildim. Aycan 
Yarbayım da aksine görüştüğüm Şube Müdürümdü, iyi de görüşürdüm. Doğal olarak Aycan 
Yarbayıma ben bilgi aktarımı yapmışımdır. Ha nereden bilgi aktarımı yapmışımdır, işte 
Muharrem’den elde ettiğim bilgileri veya işte Serkan’dan veya işte açık kaynaklar dediğimiz 
internetten Hrant Dink ile ilgili, çünkü tahmin ediyorum Hrant Dink cinayeti işlendiğinde 
bizim şubedeki çoğu kişi, belki de hepsi Hrant Dink’i bilmiyorduk. Her ne kadar Sabiha 
Gökçen ile ilgili yazının basında düşmesi falan... Bakın Sabiha Gökçen haberini hatırlıyorum 
ama bu yazının Hrant Dink ile alakalı olduğunu hatırlamıyorum. Onun için Hrant Dink ile 
ilgili tabiki bir açık kaynakların "komutanım bu adam yani bu gazeteci böyleymiş şöyleymiş" 
diye bilgiler vermişizdir kendisine. Aycan Yarbayımın Ünal Paşamla veya Ünal Albayımla o 
zamanki rütbesi ile, görüşmesi varsa kendisi yalnız yapmıştır ben yokumdur, kesinlikle 
yokumdur, çünkü normal şartlarda da görüşme istemediğim bir insan Ünal Albayım. 
Muharrem de aktif bir arkadaşımız. Her ne kadar benim emrimde olsa da dikkat ederseniz 
görüşme trafiğinde direkt Aycan yarbayımla görüşebilen bir insan, doğal olarak... Ben de 
görüşme yapmışım da ağırlıklı Muharrem de görüşme yapmıştır diye düşünüyorum Aycan 
Yarbayımla. Bizim bilgilerimizi de Ünal Paşama, Aycan Yarbayım aktarmıştır, biz 
çıkmamışızdır diye düşünüyorum. Bu yüzde yüz böyledir diye bir şey söyleyemem ama 
yüzde doksan dokuz böyledir.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki ben 19 Ocak ve 20 
Ocak’ta yaptığınız telefon görüşmelerinde Hrant Dink cinayetine dair ne konuştuğunuz 
şeklinde bir soru yöneltsem o zaman genel itibari ile hepsi için...

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Ya aynı şeyi söyleyeceğim yani cinayet nasıl 
işlendi, ne oldu, ne bitti bununla ilgili Genel Komutanlığa ne gönderebiliriz şeklinde bilgi 
dışında bir şey değildir. Ha bunun içeriğini de hatırlamıyorum, bunu da tahmini yorum olarak 
söylüyorum size. Sonuç itibari ben Muharrem ile veya Aycan Yarbayımla şunları konuştum 
deme şansım yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: O zaman size birkaç tane 
soru sorup bırakacağım sorguyu. Muharrem Demirkale’ye de sordum, siz Kısım Amiri olarak 
bütün istihbarat raporlarının sunulduğu, onları denetleyen kişi konumunda olarak İstanbul'da 
görev yaptınız.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ermenicilik veya 

Ermenilik faaliyetleri İstanbul İl Jandarma Komutanlığında ve Jandarma Genel 
Komutanlığında hangi tasnife tabi idi. Aşırı Sağ mı BÖF mü takip ederdi Ermenicilik 
faaliyetlerini?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi yanlış hatırlamıyorsam 2007 yılında 
Ermenicilik diye takip ettiğimiz bir faaliyetimiz yoktu, bölümümüz de yoktu. Misyonerlik adı 
altında takip ettiğimiz konular vardı, bu da ağırlıkla sahte İncil basıp dağıtılması ile ilgili, 
hatta bununla ilgili bir iki yakalama falan da yapmışızdır diye düşünüyorum, hatırlıyorum. 
Bunu da Aşırı Sağ Faaliyetler takip ederdi. BÖF kısmımız bütün ağırlığı KCK yapılanması 
ve PKK terör örgütü idi. Gerek Ermenicilik gerek Pontus Rum faaliyetleri ile ilgili, 
faaliyetlerle ilgili hiçbir şeyimiz yoktu diye hatırlıyorum. Yani üç yıl orada kaldım, o Kısım 
Amirliğinde bir tane duyum şeklinde bir tane bilgi notu çektiniz mi derseniz, yüzde yüz 
demeyeyim yine yüzde doksan dokuz oranında söyleyeyim yanılma payımı mazur görün, 
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sıfırdır. Yani bununla ilgili çalışmamız yoktu ama İncil yakalama ilgili, yanlış 
hatırlamıyorsam Beyoğlu'nda bir matbaa vardı, oraya gidildi, bir Karaköy’de bir yer vardı 
oralara gidildi, bununla ilgili bir iki faaliyetimiz oldu yani misyonerliğin de kapsamı bu yani. 
İncil basılıp Anadolu'da dağıtılması ile ilgili, sahte İncil basılıp dağıtılması ile ilgili 
faaliyetlerdi. Bunun dışında başka bir, misyonerlik anlamında başka bir faaliyetimiz yoktu.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Sabiha Gökçen 
haberinin hemen sonrası yani Sabiha Gökçen haberinin Hürriyet Gazetesi’nde manşete 
taşındığı tarih 21 Şubat 2004 tarihidir. Genelkurmay'ın açıklaması, basın metni 22 Ocak 2004 
tarihidir. 23 Ocak'ta İstanbul Valiliğine (???00:40:03 anlaşılamadı) vardır. 24 Ocak’ta 
Valilikte görüşme gerçekleşir ve 25 Ocak’ta Hrant Dink hakkında Türklüğe hakaretten suç 
duyurusunda bulunulur, 26 Şubat'ta da Agos Gazetesi önünde Levent Temiz önderliğinde bir 
grup tarafından da eylem yapılır ve o tarihten sonra da hakkında dava açılır ve duruşmalar 
görülmeye başlanır ve yaşanan her duruşmada birçok arbede yaşanır, eylemler yapılır. 
"Misyoner çocuğu Hrant yediğin ekmeğe ihanet etme" türünden pankartlar da açılır. Fiziki 
saldırı girişimleri de olur ve bütün bu yaşananlar basında da çok geniş şekilde de yer 
bulmuştur.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı olarak, İstihbarat Şube olarak Hrant Dink davalarında, duruşmalarında yaşanan 
bu olaylara dair herhangi bir takibatınız oldu mu?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi 2004 tarihinde ben, biraz önce de arz 
ettiğim gibi Çıkar Amaçlı Suçlar Kısmındaydım, Terör Kısmında değildim. Eyüp Yüzbaşı 
bakıyordu soy ismini şu anda hatırlamıyorum ama arkadaşlar hatırlıyorsa,

SÖYLEYEN TESPİT EDİLEMEDİ: Aktaş.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Aktaş, Eyüp Aktaş Yüzbaşım bakıyordu oraya. 

Onun için o tarihte öyle bir takip yaptılar mı yapmadılar mı bilmiyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 2005 ve 2006 yıllarında 

da sürdü bu davalar.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: 2005 ve 2006 yılında böyle bir takip yapmadık. 

Kesinlikle yapmadık.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, ırkçı ve aşırı 

milliyetçi gruplar aşırı sağ faaliyetler kapsamında takip edilir miydi? Öyle bir tasnif var 
mıydı?

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Şimdi Aşırı Sağ Faaliyetlerde, 2007’den 
bahsediyoruz o zamanki ağırlığımız Eyüp’te bir cemaat vardı yanlış bilmiyorsam, onun bazı 
toplantıları ile ilgili, Hizbu-Tahrir örgütü o dönemlerde bildiri mildiri dağıtıyordu onunla 
ilgili çalışmalarımız vardı. AFİD Anodolu Federal İslam Devleti’nin ufak tefek bazı 
faaliyetleri oluyordu. Hizbullah yapılanmasının ufak tefek bazı şeyleri oluyordu. Gülen 
Cemaati ile ilgili bazı çalışmalarımız vardı, o zaman ki ismini ile Gülen Cemaati, şimdiki 
ismi ile FETÖ, onu da düzeltelim de yanlış anlaşılmasın.  Başka da bir faaliyetimiz yoktu, 
ağırlığımız bunlardı. Tabi ki bunun dışında ufak tefek bazı şeyler kırıntılar mutlaka çıkmış 
olabilir, çünkü Türkiye'de aşırı sağ bölüm yine yanlış hatırlamıyorsam yaklaşık 200’ün 
üzerinde gruptan bahsediyoruz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, az önce 
tanımladığınız yapıların hepsi İslami söyleme sahip çıktılarını iddia eden yapılara dair hani.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet yani (???00:43:02 anlaşılamadı) ayırmıştık...
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani bu türden bir 

söylemi olmayıp doğrudan ırkçı ve aşırı milliyetçi ama İslami ton da taşımayan yapılar Aşırı 
Sağ Faaliyetler kapsamında takip edilir miydi ve böyle bir tasnif var mıydı, ben aslında size 
onu sormak istedim size?
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SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Bildiğim kadarıyla yok. Bildiğim kadarıyla yok. O 
zaman tasnifi istenirse gelir yani bu bir dağılım tasnifi vardı, belki dosyada vardır gördüm mü 
hatırlamıyorum şu anda ama, yani o tasnif Genel Komutanlıktan istenirse gelir, çünkü Aşırı 
Sağ Faaliyetler çok değişik bir alan. Yani 300’ün üzerinde örgütten bahsediyorsunuz. İki üç 
bölüm, cemaatler, tarikatlar, işte İslam kaynaklı terör örgütleri gibi, onların her birinin de ayrı 
ayrı alt bölümleri olan bir yapı bu. Bu yapıyı bahsederken tabi bunun dağılım taksimini takdir 
edersiniz ki şu an hafızamda tutmam çok zor yani fiili olarak orada görev yapsam bile çok 
zor. Onun için o tasnif, Genel Komutanlığın yayınladığı tasnifimiz vardı, o tasnife bakarsak 
bu sorunun cevabı daha net cevap olarak çıkar ama bizim bununla ilgili yani aşırı Türkçü 
akımlarla veya ırkçı akımlarla ilgili bir çalışmamız yoktu.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısı ile Hrant Dink 
davalarında bu söyleme sahip kişilerin eylemleri de siz diyorsunuz ki...

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK:  Takip etmiyorduk. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü Emniyet birimleri 

tarafından takip ediliyor yaşananlar.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK:  Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hatta duruşmalar öncesi 

MİT Bölge Başkanlığına da bilgi notu gönderilip yapılacak olan duruşmanın tarihi iletiliyor, 
dolayısı ile çok kuvvetle muhtemel MİT görevlileri tarafından takip ediliyor yaşananlar 
duruşmalarda ve sonrasında, ama siz Jandarma görevlilerinin herhangi bir takibatının 
olmadığını söylüyorsunuz.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet. Şimdi şöyle; bizim bölgemizde olsaydı belki 
böyle bir faaliyetler belki ihtiyaç hissettiğimiz için takip edilsin diyebilirdik ama bizim 
bölgemizde de olmayınca, takdir edersiniz bakın Emniyetin istihbaratının sadece ASAF’ına 
bakan kişi sayısı muhtemelen 150-200 kişidir, her bir örgüt için masaları vardır onların. 
Bizim koca İstanbul'un ASAF’ına bakan kişi sayısı 8 kişi idi. O yani, ki 2007’de Jandarmanın 
bölgesi bayağı fazla idi, bizim yaklaşık, sadece Büyükçekme ilçesinde 2,5 milyon hareketli 
nüfusa bakıyorduk, tüm İstanbul'da 8 milyon 9 milyon civarında insana bakıyorduk. Yüz 
ölçümü olarak da %75-%80’i İstanbul'un bizde idi. Her ne kadar nüfusun yoğun olmadığı 
yerlerde olsa bile, sonuç itibari ile yüz ölçümü anlamında bizde idi ve biz burayı 8 kişi ile 
baktığımız için bizim bölgemizi ilgilendirmeyen konulara çok girmiyorduk. Ama Emniyetin 
200 kişisi var, aynı birime bakıyor. Bakın bizim Emniyetin Terör Şubesi var bizim yok. Biz 
muhatap, biliyorsunuz demin Muharreme de sordunuz diğer arkadaşlara da sordunuz 
Emniyetten, Emniyet karşılığımız ne bizim, Terör kısmı mı, terörle uğraşıyoruz bizde Terör 
kısmı yok. Terör kısmı onların operasyonel birliği. Bir de İstihbaratın da var Terörü. Biz bu 
ikisini de görüşmek durumunda kalıyoruz. Hele Çıkar Amaçlı Suçlar’da daha da garip 
durumdayız. Emniyette Mali Şube var, Organize Şube var, bunların hepsi ayrı şubeler, 
İstihbarat var, bizde hepsi bir, tek, alternatifi yok. Doğal olarak yani sayısal durumumuzun da 
sebebi ile ihtiyaç hissetmediğimiz alanlara çok girmedik o dönem. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son olarak HTS 
aramalarınıza baktığımızda... Şöyle söyleyeyim ben size, 20 Ocak saat 23:22’de Adil Serdar 
Saçan tarafından aranmışsınız, bir 58 saniyelik görüşme görünüyor, sonrasında da saat 
23:30’da Adil Serdar Saçan’ı aramışsınız ve 628 saniye süren bir görüşme yapmışsınız.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Adil Serdar Saçan’la 

nereden tanışırsınız ve bu görüşmenin içeriği mahiyeti ne idi?
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Çıkar Amaçlı Suçlara bakarken, takdir edersiniz 

Adil Serdar Saçan İstanbul Organize Şube Müdürlüğü yapmıştı, ben geldiğimde o görevi 
bitmişti. Çıkar Amaçlı Suçlara bakarken Hasan Hüseyin Üsteğmenim bunları tanıdığını 
söyledi, bir şekilde bir araya geldik, tanıştık. O dönemde, özellikle o kısma baktığımda 
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2003-2005 arasında gerek Adil Serdar Saçan ile gerek Ahmet İhtiyaroğlu ile görüşmelerim 
olmuştur.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Adil Serdar Saçan 
yanılmıyorsam 2003 yılında Emniyetten ilişiği kesilmiş.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Bakın ayrıldı, ayrılmıştı diyorum zaten. Ama tanır 
mısınız Adil Bey'i bilmiyorum, bana göre beyinsel anlamda, hafıza anlamında, Ahmet için de 
aynı şeyi söylerim, dahi derecesinde unutmayan insanlar. Bir şeyler olduğunda "ya Adil Bey 
şöyle bir şeyler elde ettik nedir, bu adamın kökü nedir ne değildir nereden gelir ne olur." İşte 
mesela mazot kaçak... Örnek olarak söylüyorum bir mazot kaçakçılığı olayı olduğunda biz 
bilmiyoruz, bakın suçlu her zaman şeyin önünde gider, kamunun önünde gider, suçlunun 
yaptığı bir yöntem vardır, kamu onu öğrenir, yakalar, onu yakalayınca suçlu başka bir 
yöntem geliştirir. Buna ön alma şansınız yoktur. E biz bilmiyoruz, geç kalıyoruz, Emniyetin 
tedbirleri daha iyi, üç dört yıl İstanbul'da çok güzel çalışmalar yapmış bir insan olarak tanırım 
Adil Bey'i. Tabi ki kişisel takdirler herkesin değişiktir. O anlamda Adil Bey ile bu dönemde 
çok görüşmeler yaptım, onun Sultanahmet’te hatta bir bürosu vardı, arada birinci katta. Oraya 
da gitmişliğim vardır, kendisi ile görüşmüşlüğüm vardır, çok fikir alışverişi yapmışlığım 
vardır. Muhtemelen onlarla ilgili bir konudur yani kendisinin sıkıntıları da vardı o dönem, 
yargılanıyordu, ya abi şunu nasıl yapalım şöyle edelim böyle edelim diye konuşmalarımız da 
olmuştur. Onlarla alakalıdır yani Hrant olayı ile hiçbir alakası yoktur.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetten bir gün sonra 
20 Ocak’ta gece 23’ten sonra 628 saniyelik bir görüşme, biz bunu incelediğimizde Hrant 
Dink cinayeti ile ilgili olabileceğine dair bir yargıya vardık.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Yok yok kesinlikle. Yoktur kesinlikle değildir 
yani çünkü Adil Bey'den böyle bir bilgi alacağımı zannetmiyorum, bunu da sormam yani 
Adil Bey'e. Organize Şube Müdürlüğü yapmış, bizim Organize Şubelerle işimiz olmuştu, o 
dönem bir adamın biri bir mahkemeye vermişti, ortak bir arkadaşımız vardı, ya bu niye bize 
mahkemeye verdi, dönmeye çalışıyoruz falan gibi bir konusu vardır yanlış hatırlamıyorsam. 
Abi şunlara bir görüş, ortak arkadaşı ile,  yani şu davadan vazgeçsin, rica et, benim suçum 
yok kendi de biliyor sırf bana iftira atıyor gibi konuşmalarımız oldu, onlarla alakalıdır 
muhtemelen yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorularımız bu kadar 
Hakim Bey.

MAHKEME BAŞKANI: Ben de bir şey sormak istiyorum Ali Barış Bey. Dün sen 
de buradaydın da Musa Yıldırım... Dün sen de buradaydın.

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Şu Musa Yıldırım’ın nöbetçi olduğu gün, cinayet günü 

hem nöbetçi görünüp hem istihbarat personel görevlendirme kayıt defterinde Beşiktaş MİT 
Müdürlüğünde görevli personel ile görüşmek vesair görevler için görevlendirilmiştir diye bir 
ibare var.

SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Sen de Kısım Amirisin mutlaka işleyişi biliyorsun. Buna 

ilişkin bir izahatın varsa onu da bir açıklığa kavuşturursan.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK:  Onu da arz edeyim Sayın Başkan. Şimdi Musa 

herhalde bir orada yanlışlık yapıyor veya yanlış hatırlıyor. Kendisine dedim yani bu kadar 
yanlış hatırlıyorsan niye bu kadar kesin konuşuyorsun diye de söyledim sabahleyin de. Şimdi 
ben 2003’te İstanbul'a geldiğimde bu Bakırköy'deki bina duruyordu. Burada dört asker ve 24 
saat esasına göre rütbeli vardı. Daha sonra gerek asker sayımızın kısıtlanması gerek binanın 
çok atıl bir şekilde kalmış olması sebebi ile... Hiç kullanmıyoruz çok nadir uğruyoruz, çay 
içiyoruz. E binada asker var sorumluluk demek, silah var, mermi var, bir tane asker birine 
zarar verse nasıl karşılayacaksınız, uzman çavuşun veya astsubayın orada görev yapması 
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subay olarak sizi tatmin etmiyor. Alay Komutanı ile yaptığımız görüşmelerde, binanın da 
fiziki şartlarının yetersizliğini bahane göstererek askerleri çektik, Alay Komutanımızın emri 
ile o zamanki. Askeri çekince binada bir tane rütbeliyi de gece bırakma durumumuz olmadığı 
için dedik ki arkadaşlar gece akşam 5’te bu binayı kitleyin, sabahleyin de gidin açın, gece 
tinerci minerci bir şey gelmiş mi bir zarar var mı yok mu orada oturun zamanınızı geçirin 
akşam da kitleyine döndü. Tabi bu zaman içerisinde ya sabah 9’da gitme de 10’da git ne 
olacak 11’de git yani sonuçta bir binayı kontrol etmeye gidiyorsun muhabbetine döndü. 
Nitekim de 2008’de kapatılmış bina yani. Bu dediğimiz tarihte de muhtemelen bina "gidin 
kontrol edin gelin" anlamında bir durumdadır. Ha tabi ki gitmişken oturmuş olabilirler, çay 
çorba içeceklerini zannetmiyorum orada, yapılacak bir yer yoktu, kaldırmıştık ve tek kişi iki 
saatliğine öyle bir şey yapmaz, bahçesi de güzeldi bahçede de oturmuş olabilirler, dinlenmiş 
olabilirler, sohbet etmiş olabilirler.

MAHKEME BAŞKANI: 24 saat esasına göre nöbet tutulmuyordu orada.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: O dönemlerde tutulmu... Başlarda tutuluyordu 

ama o dönem için konuşuyorum...
MAHKEME BAŞKANI: Cinayet tarihinde, 2007 tarihi itibari ile.
SANIK ALİ BARIŞ SEVİNDİK: 2007 yılında tahminimce %99 oranında yine 

söylüyorum 24 saat esasına göre tutulmayan dönem o dönem. Ondan sonra da kaldırıldı. 
Orada Musa yanlış hatırlıyor diye düşünüyorum, değerlendiriyorum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Peki. Yavuz Karakaya’dan mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Evet Hakim Bey. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Sesim geliyor mu efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Tekrar konuşursan Yavuz Bey.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Sesim geliyor mu sesi kapattırmıştık ama. 
MAHKEME BAŞKANI: Geliyor şu anda.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Buyurun efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çok uzun olmayacak 

zaten birkaç soru soracağım ben. 5054841141, 5054841150 numaralı hatlar sizin mi 
kullanımınız olan hatlardı?

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Doğrudur, 41 ile biteni eşim kullanıyordu, 50 ile 
biten de benim kullandığım hattı efendim.  

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Jandarma Genel 
Komutanlığı tarafından 2006-2007 yıllarında size tahsis edilen bir hat var mıydı? 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Hayır efendim o tarihler arası yoktu, sadece bir hat 
vardı, onu da 2006’nın 6. ayında teslim ettim. Şu gerekçe ile teslim ettim; AVEA uygun bir 
şeyle güvenlik şeyi vermesi sebebiyle, (??? 00:55:50 anlaşılamadı) konuşma şeyimiz oluştu, 
ihtiyaç duymadım iki telefon gezdirmeye efendim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Görev yapmış olduğum 
ASAF birimi dini ve motifli radikal örgütler ile tarikatlar ve cemaatler ile ilgili istihbari 
faaliyetlere bakıyorduk" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz, 18 Ekim 2016 tarihli İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü ifadenizde.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Somutlaştırır mısınız, 

tam olarak hangi yapılara örgütlere bakmaktaydınız siz? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Hakan Bey ben şöyle izah edeyim, ben 2002’de 

geldim İstanbul’a, Tim Komutanı olarak geldim. İstihbarat Şubede ASAF Tim 
Komutanı’ydım. 2 yıl ben Tim Komutanlığı yaptım. Bu süreç içerisinde ASAF'ta genel 
anlamda terör örgütleri, radikal dini kuruluşlar, tarikat ve cemaatler ve misyonerlik 
faaliyetleri kapsamında yani İslami ve İslami olmayan kapsamda bir görev bütünlüğümüz 
vardı. 2 yıl sonra Serkan Üsteğmen'in gelmesi ile birlikte ben Unsur Komutanlığına geçtim o 
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Tim Komutanı oldu efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Anladım. Peki 

İstanbul’da görevli olduğunuz tarihlerde İstanbul MİT Daire, İstanbul MİT Bölge Başkanlığı 
ve İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri ile istihbarat paylaşımlarında bulunur 
muydunuz? 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Benim tanıdıklarım yoktu efendim, dün konuşan 
Mikdat Özbek isimli arkadaşımız da zaten ifade etti. Musa Yıldırım'ın bir tanıdığı olduğunu 
ve onunla irtibat kurduklarını ifade ettiler. Benim öyle bir tanıdığım yoktu, ne Emniyette ne 
de MİT’te öyle görüştüğüm kimse yoktu efendim.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 19 Ocak 2007 
tarihinde cinayetin işlenmesinden sonra saat 15:40’ta Muharrem Demirkale sizi aramış, Erdal 
Bozkurt saat 15:54’te sizi aramış ve siz Serkan Özel’i bilahare bu görüşmelerden sonra 
aramışsınız. Muharrem Demirkale, Erdal Bozkurt ve Serkan Özel ile ne konuştunuz? 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim (???00:58:23 anlaşılamadı) itibariyle ne 
konuştuğumu hatırlamam mümkün değil ancak değerlendirme yapabiliyorum,  yani 14 
itibariyle, cinayetin işlendiği saattir yanlış hatırlamıyorsam. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: 14:57. 14:57, Muharrem 
Demirkale15:40’ta aramış sizi Erdal...

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Muhtemelen Muharrem Demirkale zaman zaman 
beni arardı, fakat şöyle söyleyeyim sahada çalışan bir personelim ben orada, sahada 
çalıştığımız için ve Tim Komutanlığı yaptığım için...

MAHKEME BAŞKANI: Bir saniye Yavuz Bey bir saniye. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: İki yıl Tim Komutanlığı yaptım (???00:59:05 

anlaşılamadı)
MAHKEME BAŞKANI: Yavuz Bey! Ses gitmiyor mu? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA:  Hepsi ile alakalı bağlantılı eleman ve görüşülen 

şahıs konumunda görüştüğüm insanlar vardı orada. Dolayısı ile öyle bir… Sesim geliyor mu 
efendim?

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yavuz Bey bir daha 
tekrar ederseniz, çünkü başka sesler karıştı ve ne dediğiniz anlaşılamadı. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim ben sahada çalışan personeldim, 2 yıl da 
Tim Komutanlığı yaptım orada yani tarikat, cemaat, radikal dini gruplar, terör örgütleri, 
misyonerlik faaliyetleri bu çevrelerle alakalı zaten görüştüğüm kimseler vardı, haber 
elemanıdır, görüşülen şahıstır. Dolayısı ile zaman zaman böyle bir sansasyonel bir olay 
olduğu zaman ister istemez içeriden bir haber şeyi oluyordu, dolaşımı söz konusu oluyordu, 
hani bir bilginiz var mı, size intikal edilen bir şey var mı failleri konusunda. Dolayısı ile 
böyle bir değerlendirme yapabiliyorum, hani ne konuştuğumu hatırlamam mümkün değil 
ancak muhtemelen MİT ile alakalı konuşmuş,  yani Muharrem Demirkale bana soru sormuş 
olabilir yani bu konu ile ilgili, herhangi bir bilgi var mı bize intikal edilen bir şey var mı 
şeklinde.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayet sonrası 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığında Hrant Dink cinayetine dair herhangi bir çalışma 
yürütüldü mü?

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim ben hatırlamıyorum ama biraz önceki 
ifade veren personelin de ifade ettiği gibi muhtemelen, bilgi notu hazırlanmıştı ilgililer 
tarafından, yani diğer saha personelinden de bu konu ile ilgili  görüş istenmiştir. Nedir, ne 
değildir, size intikal eden bir şey var mı diye soru sorulmuştur. Bana da muhtemelen, yani 
büyük ihtimalle sorulmuştur, biz de intikal ettiyse ettiğini, etmediyse etmediğini 
bildirmişizdir efendim.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki son olarak şunu 
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sorayım; Hrant Dink hayattayken ve yargılanırken duruşmalarının görülmesi esnasında 
yaşanan olaylara dair İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğünün 
herhangi bir takibi oldu mu? 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim bizim çalışma alanımız değildi. Çünkü 
bizim Hrant Dink, bir yönü ile itibari ile Ermenicilik bir yönü itibari ile de, tabi daha sonra 
açık kaynaklara düşen bilgiler çerçevesinde söylüyorum, ASOF'u ilgilendiren, Aşırı Sol 
Faaliyetleri ilgilendiren kapsamda bir şahıstı. Dolayısıyla (??? Cezaevi personelinin SEGBİS 
bağlantısı kurmak için başka bir mahkemeyle yapmış olduğu konuşmalar nedeniyle 
Anlaşılamadı 1:02:08) 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir dakika Yavuz 
Karakaya bir dakika bekleyin.

MAHKEME BAŞKANI: Bir saniye Yavuz Bey. Telefon... Nereden geliyor?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL:  Aynı cezaevinden, konuştukları cezaevinden 

Sincan’dan. Görevli başka mahkemeyle konuşuyor. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bize niye geliyor bu?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Oda arkasında.
MAHKEME BAŞKANI: Öyle mi yalıtım yok mu? Yavuz Bey devam edin.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tekrar baştan alarak 

söylerseniz. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim bizim ASAF'ın Ermenicilik faaliyetlerini 

(???  Cezaevi personelinin SEGBİS bağlantısı kurmak için başka bir mahkemeyle yapmış 
olduğu konuşmalar nedeniyle Anlaşılamadı 01:02:53 anlaşılamadı) değişiklik oldu mu 
olmadı mı bilmiyorum...

MAHKEME BAŞKANI: Yavuz Bey, Yavuz Bey. Sesim geliyor mu?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Geliyor. 
MAHKEME BAŞKANI: Bak o yandaki görevli başka bir yerle konuşuyor, sesler 

birbirine karıştığı için alamıyoruz, o görevliye söyler misin işini bitirsin sen konuşman 
bölünmesin.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Tamam efendim, uyaralım efendim. 
CEZAEVİ PERSONELİ: Buradayım ben buradayım, söyle.
SANIK RAMAZAN AKYÜREK:  Ya sizin konuşmalarınız mahkeme salonuna 

geldiği için biz kayıt yapamıyoruz, onu bir uyarın dedi Mahkeme Başkanı. 
CEZAEVİ PERSONELİ: Tamam. 
(Cezaevi personelinin başka mahkemeyle konuşmalarının devam ettiği görüldü)
MAHKEME BAŞKANI: Ramazan Akyürek görevliye bir daha söyler misin, şey 

yapamıyoruz. Yani işi uzun sürüyor mu sürmüyor mu bitirsin işini de biz devam edelim. 
Tamam mı? Yavuz Bey baştan toparlayıp alırsan.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Efendim bizim takip ettiğimiz böyle bir faaliyet 
yoktu kısacası. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam peki bu kadar 
sorum Hakim Bey. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam teşekkürler. Şimdilik mi dediniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet Hakim Bey bitti 

yani bu hafta başka sorgu yapmayacağız.
MAHKEME BAŞKANI: Peki o zaman perşembe talepleri alalım.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV. MEHMET EMİN UÇBAĞLAR: 

(???Anlaşılamadı (01:04:57)
MAHKEME BAŞKANI:  Cumaya kalmayabilir yani bakalım, bir değerlendirelim 

ara kararı yetiştirebilirsek cuma boş olur. 
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SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:47 itibariyle son verildi. 
Sanık Hamza Celepoğlu'nun 17 Mayıs günü yapılacak duruşmaya saat 

11:30'dan sonra katılmayı talep ettiği görüldü. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
1-Sanık Volkan Şahin müdafii Av. Medain Korkmaz'ın mazeretinin kabulüne, 
2-Sanık Hamza Celepoğlu'nun 17/05/2018 günü yapılacak duruşmada SEGBİS ile 

hazır edilmesi için yazı yazılmasına, 
3-Duruşmanın bu nedenle 17/05/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy birliği ile 

karar verildi. 15/05/2018

Başkan 165580
 (e-imza)

Üye 217443
 (e-imza) 

Üye 212020
 (e-imza) 

Katip 144150
 (e-imza) 


